Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia dla przetargu nieograniczonego o wartości niższej od kwoty określonej w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku - Prawo zamówień publicznych.

nr sprawy: **FT-2015/10/01**

**GŁÓWNY INSTYTUT GÓRNICTWA**

**PLAC GWARKÓW 1**

**40-166 KATOWICE**

Tel. (32) 259-26-47; Fax (32) 25-85-997

NIP: 634-012-60-16; Regon: 0000090660

http://www.gig.eu

**SPECYFIKACJA ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA   
(W SKRÓCIE: SIWZ)**

*dla zamówienia* o *nazwie:*

Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”

Specyfikacja istotnych warunków zamówienia zawiera ...... stron.

Zatwierdzona przez:

Katowice, dnia .................................

**SPIS TREŚCI**

[ROZDZIAŁ I. ZAMAWIAJĄCY (NAZWA I ADRES) 3](#_Toc434570316)

[ROZDZIAŁ II. TRYB UDZIELENIA ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO 3](#_Toc434570317)

[ROZDZIAŁ III. OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA. 3](#_Toc434570318)

[ROZDZIAŁ IV. INFORMACJA NA TEMAT CZĘŚCI ZAMÓWIENIA I MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERT CZĘŚCIOWYCH 8](#_Toc434570319)

[ROZDZIAŁ V. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERT WARIANTOWYCH 8](#_Toc434570320)

[ROZDZIAŁ VI. INFORMACJE NA TEMAT PRZEWIDYWANYCH ZAMÓWIEŃ UZUPEŁNIAJĄCYCH 8](#_Toc434570321)

[ROZDZIAŁ VII. INFORMACJA W SPRAWIE ZWROTU KOSZTÓW W POSTĘPOWANIU 9](#_Toc434570322)

[ROZDZIAŁ VIII. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA JEDNEJ OFERTY, PRZEZ DWA LUB WIĘCEJ PODMIOTÓW ORAZ UCZESTNICTWA PODWYKONAWCÓW 9](#_Toc434570323)

[ROZDZIAŁ IX. TERMIN WYKONANIA ZAMÓWIENIA 9](#_Toc434570324)

[ROZDZIAŁ X. WARUNKI UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU. OPIS SPOSOBU DOKONYWANIA OCENY SPEŁNIANIA TYCH WARUNKÓW. INFORMACJA O OŚWIADCZENIACH I DOKUMENTACH, JAKIE MUSZĄ DOŁĄCZYĆ DO OFERTY WYKONAWCY 10](#_Toc434570325)

[ROZDZIAŁ XI. INFORMACJA O SPOSOBIE POROZUMIEWANIA SIĘ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCAMI 14](#_Toc434570326)

[ROZDZIAŁ XII. OPIS SPOSOBU UDZIELANIA WYJAŚNIEŃ DOTYCZĄCYCH SIWZ 14](#_Toc434570327)

[ROZDZIAŁ XIII. OSOBY ZE STRONY ZAMAWIAJĄCEGO UPRAWNIONE DO POROZUMIEWANIA SIĘ Z WYKONAWCAMI 15](#_Toc434570328)

[ROZDZIAŁ XIV. WYMAGANIA DOTYCZĄCE WADIUM. 15](#_Toc434570329)

[ROZDZIAŁ XV. TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ 15](#_Toc434570330)

[ROZDZIAŁ XVI. OPIS SPOSOBU PRZYGOTOWANIA OFERT 15](#_Toc434570331)

[ROZDZIAŁ XVII. OPIS SPOSOBU OBLICZENIA CENY 17](#_Toc434570332)

[ROZDZIAŁ XVIII. MIEJSCE ORAZ TERMIN SKŁADANIA I OTWARCIA OFERT 17](#_Toc434570333)

[ROZDZIAŁ XIX. INFORMACJE O TRYBIE OTWARCIA I OCENY OFERT 18](#_Toc434570334)

[ROZDZIAŁ XX. OPIS KRYTERIÓW, KTÓRYMI ZAMAWIAJĄCY BĘDZIE SIĘ KIEROWAŁ PRZY WYBORZE OFERTY, WRAZ Z PODANIEM ZNACZENIA TYCH KRYTERIÓW 18](#_Toc434570335)

[ROZDZIAŁ XXI. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI ROZLICZANIA SIĘ W WALUTACH OBCYCH 20](#_Toc434570336)

[ROZDZIAŁ XXII. ZABEZPIECZENIE NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY 20](#_Toc434570337)

[ROZDZIAŁ XXIII INFORMACJE DOTYCZĄCE UMOWY 21](#_Toc434570338)

[ROZDZIAŁ XXIV. POUCZENIE O ŚRODKACH OCHRONY PRAWNEJ PRZYSŁUGUJĄCYCH WYKONAWCOM W TOKU POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO 23](#_Toc434570339)

[ROZDZIAŁ XXV POSTANOWIENIA KOŃCOWE 24](#_Toc434570340)

[Załącznik nr 1 do SIWZ 25](#_Toc434570341)

[Załącznik nr 2 do SIWZ 26](#_Toc434570342)

[Załącznik nr 3 do SIWZ 28](#_Toc434570343)

[Załącznik nr 4 do SIWZ 29](#_Toc434570344)

[Załącznik nr 5 do SIWZ 30](#_Toc434570345)

[Załącznik nr 6 31](#_Toc434570346)

[Załącznik nr 7 do SIWZ 32](#_Toc434570347)

[Załącznik nr 8 do SIWZ 44](#_Toc434570348)

[Załącznik nr 9 do SIWZ 48](#_Toc434570349)

[Załącznik nr 10 do SIWZ 48](#_Toc434570350)

[Załącznik nr 11 do SIWZ 48](#_Toc434570351)

POSTANOWIENIA

**SPECYFIKACJI ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA (SIWZ)**

# ROZDZIAŁ I. ZAMAWIAJĄCY (NAZWA I ADRES)

**Główny Instytut Górnictwa**

Plac Gwarków 1

40-166 Katowice

zwany dalej „**Zamawiającym**”

# ROZDZIAŁ II. TRYB UDZIELENIA ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO

Postępowanie o udzielenie zamówienia prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego o wartości zamówienia nieprzekraczającej kwoty (w tym przypadku 207 000 euro) określonej w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku - Prawo zamówień publicznych (Dz.U. z 2013 r. poz 907 z póź. zm.) oraz aktów wykonawczych wydanych na jej podstawie, a w sprawach nieuregulowanych przepisy ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. – Kodeks cywilny (Dz. Ust. Nr. 16, poz. 93 z późniejszymi zmianami.) oraz ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. - o odpowiedzialności za naruszenie dyscypliny finansów publicznych (Dz. U. 2009.157.1240 z późniejszymi zmianami).

# ROZDZIAŁ III. OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA.

Przedmiotem zamówienia objętego niniejszym postępowaniem jest:

- wykonanie projektu budowlanego oraz projektów wykonawczych przebudowy Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach,

- uzyskanie pozwolenia na budowę na dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”

- nadzór autorski w okresie realizacji przebudowy Pawilonu I.

**Kody CPV:**

71220000-6 Usługi projektowania architektonicznego

71000000-8 Usługi architektoniczne, budowlane, inżynieryjne i kontrolne

71248000-8 Nadzór nad projektem i dokumentacją

**1. Projekt budowlany winien obejmować:**

1.1. Projekt umożliwiający uzyskanie pozwolenia budowlanego na dostosowanie obiektu do zapewnienia odpowiedniego poziomu ochrony przeciwpożarowej określonego:

- Postanowieniem Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach z dnia 22.09.2015 roku pismo znak WZ.5595.1.158.2015.WN,

- „Ekspertyzą Techniczną dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79” opracowaną przez Fire Ekspert Adam Biczycki,

- „Koncepcją ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, aleja Korfantego 79.

1.2. Projekt modernizacji istniejącego pionu sanitarnego.

1.3. Projekt nowego pionu sanitarnego.

1.4. Projekt strefy wejściowej do budynku.

1.5. Projekt modernizacji pomieszczeń Zespołu RI – 1 piętro budynek „S”.

1.6 Projekt budowlany musi posiadać uzgodnienie rzeczoznawcy ds. ppoż. oraz higieniczno-sanitarnych.

**2. Projekt budowlany w zakresie umożliwienia uzyskania pozwolenia na budowę winien zawierać:**

2.1. wprowadzenie zmian określonych Postanowieniem Śląskiego komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach, „Ekspertyzą Techniczną dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79” oraz „Koncepcją ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, aleja Korfantego 79.”

- część architektoniczno- konstrukcyjną,

- część - wentylacja pożarowa – wg. wytycznych koncepcji zabezpieczenia przed zadymianiem dla poziomych i pionowych dróg ewakuacyjnych, to jest dwóch klatek schodowych, dwóch szybów windowych, holu i korytarzy na poszczególnych kondygnacjach,

- część elektryczną,

- uzgodnienia z rzeczoznawcą ppoż.

2.2. projekt modernizacji istniejącego pionu sanitarnego oraz nowego pionu sanitarnego w zakresie:

-cześć architektoniczno-konstrukcyjną,

- branżę sanitarną w tym:

- wykonanie projektów instalacji wodno-kanalizacyjnej modernizowanego istniejącego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektów instalacji wentylacji mechanicznej modernizowanego istniejącego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektów instalacji wodno-kanalizacyjnej nowego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektu instalacji wentylacji mechanicznej nowego pionu sanitarnego.

Zakres projektu obejmuje :

- projekty wymiany pionów, przyłączy i podejść do urządzeń instalacji wody i kanalizacji w istniejącym pionie sanitarnym,

- projekt wentylacji mechanicznej pomieszczeń sanitarnych istniejącego pionu sanitarnego,

- projekty instalacji wody, kanalizacji - piony, przyłącza i podejścia do urządzeń sanitarnych nowego pionu sanitarnego,

- projekty instalacji wentylacji mechanicznej pomieszczeń nowego pionu sanitarnego.

- branżę elektryczną, w tym:

- wykonanie projektów instalacji elektrycznych modernizowanego istniejącego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektów instalacji elektrycznych nowego pionu sanitarnego.

- wykonanie projektu modernizacji instalacji elektrycznej klatki schodowej zachodniej,

- wymianę tablic piętrowych w głównej klatce schodowej,

- nowe instalacje oświetleniowe dwóch klatek schodowych,

- instalacje elektryczne oświetlenia i gniazd wtyczkowych w sanitariatach.

2.3. projekt modernizacji wnętrza strefy wejściowej do budynku Pawilonu I w uzgodnieniu z Zamawiającym projekt architektoniczno-konstrukcyjny oraz projekt elektryczny.

**3. Projekty Wykonawcze.**

Projekty wykonawcze winny zawierać:

3.1 W zakresie dostosowania do wymagań określonych Postanowieniem Śląskiego komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach, Ekspertyzą Techniczną dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79” oraz „Koncepcją ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, aleja Korfantego 79” oraz w zakresie modernizacji istniejącego pionu sanitarnego oraz nowego pionu sanitarnego:

- cześć architektoniczno-konstrukcyjną,

- projekt wentylacji dla istniejącego modernizowanego i projektowanego pionu sanitarnego,

- konsultacje z rzeczoznawcą ds. ppoż. w zakresie zastosowanie i lokalizacji klap pożarowych dla szachtów wentylacyjnych i drzwi ppoż.

- projekt systemu ochrony przed zadymianiem poziomych i pionowych dróg ewakuacyjnych w tym projekt wykonawczy wentylacji pożarowej wykonany w oparciu o koncepcję oddymiania wraz z uzgodnieniem z rzeczoznawcą ds. ppoż.,

- projekt wykonawczy elektryczny w zakresie:

• zaprojektowanie nowych tras kablowych zasilania urządzeń i aparatów,

• zaprojektowanie kabli i przewodów zasilania instalacji przeciwpożarowych w systemie gwarantującą odporność ogniową na poziomie EI 120,

• zaprojektowanie (dobór) agregatu prądotwórczego dla zagwarantowania ciągłości dostawy energii elektrycznej dla urządzeń i aparatów elektrycznych (automatyczne przełączanie źródła zasilania),

• zaprojektowanie zasilania rozdzielni RPP oraz urządzeń przeciwpożarowych w sposób gwarantujący ciągłość dostawy energii elektrycznej,

• zaprojektowanie instalacji elektrycznych zasilania urządzeń wentylacji, pomp zasilających wodociągową instalację przeciwpożarową,

• zaprojektowanie instalacji elektrycznych zasilania centrali DSO i SSP,

• zaprojektowanie instalacji elektrycznych zasilania oświetlenia awaryjnego i ewakuacyjnego dróg ewakuacyjnych poziomych i pionowych,

• zaprojektowanie zasilania systemu wentylacji pożarowej szybów windowych,

• uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. ppoż. w zakresie instalacji elektrycznych,

• uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. ppoż. w zakresie instalacji słaboprądowych.

3.2. Scenariusz pożarowy określający zakres i rodzaj sterowań w zależności od przewidywanego rozwoju zdarzeń podczas pożaru.

3.3 W zakresie pionów sanitarnych:

- wykonanie projektów instalacji elektrycznych modernizowanego istniejącego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektów instalacji elektrycznych nowego pionu sanitarnego.

3.4 Wykonanie projektu modernizacji instalacji elektrycznej klatek schodowych, w tym:

- wymianę tablic piętrowych w głównej klatce schodowej,

- nową instalację oświetleniową klatek schodowych,

3.5. W zakresie strefy wejścia głównego projekt architektoniczno-konstrukcyjny oraz projekt elektryczny w zakresie uzgodnionym z Zamawiającym.

3.6. W zakresie wymiany poziomu kanalizacji sanitarnej w piwnicach - projekt sanitarny.

3.7. Projekt modernizacji pomieszczeń Zespołu RI – 1 piętro budynek „S” pomieszczenia pomiędzy klatką schodową 1 piętra a ścianą oddzielenia pożarowego REI 120 i drzwiami pożarowymi do Zespołu RI - branża architektoniczna i elektryczna.

3.8. Projekt modernizacji pomieszczeń Zakładu BR – pomieszczenia Pawilonu I nr 145, 147, 148, 149 - branża architektoniczna, elektryczna, wentylacyjna – w zakresie uzgodnionym z Zamawiającym.

3.9 Zamawiający wymaga uzgodnienia projektów branżowych z rzeczoznawcą ds. ppoż..

3.10. Opracowania projektowe muszą zawierać:

- projekt budowlany,

- projekty wykonawcze,

- specyfikacje wykonania i odbioru robót,

- przedmiary i kosztorysy inwestorskie.

3.11. Przedmiary robót oraz kosztorysy inwestorskie należy opracować w podziale na działy:

- dostosowanie obiektu do zaleceń Postanowienia ŚKW PSP, Ekspertyzy Technicznej ppoż. oraz Koncepcji ochrony przed zadymieniem,

- modernizacja istniejącego pionu sanitarnego,

- nowy pion sanitarny,

- strefa wejścia głównego,

- wymiana poziomu kanalizacji sanitarnej piwnic,

- modernizacja pomieszczeń Zespołu RI,

- modernizacja pomieszczeń Zakładu BR.

Wykonawca przekaże Zamawiającemu opracowania w formach:

- część rysunkową w formie papierowej w 5 egzemplarzach,

- przedmiary i kosztorysy w formie papierowej w 3 egzemplarzach,

- projekty w formie elektronicznej:

- opisy, specyfikacje w formie edytowalnej i „pdf” w 3 egzemplarzach,

- część rysunkową w „dwg” oraz „pdf” w 3 egzemplarzach,

- przedmiary i kosztorysy w formie elektronicznej w rozszerzeniu „ath” oraz „pdf” w 3 egz.

**4. Uzgodnienia projektowe.**

Wykonawca przedmiotu zamówienia na etapie realizacji opracowań projektowych uzgadniać będzie rozwiązania projektowe z osobami wskazanymi jako reprezentujące Zamawiającego.

Potrzebę dokonania uzgodnień Wykonawca zgłaszać będzie drogą mailowa do upoważnionych przedstawicieli Zamawiającego:

w zakresie branży budowlano-architektonicznej:

- mgr inż. arch. Małgorzata Strańska–Stanek- mail: [mstranska@gig.eu, tel](mailto:mstranska@gig.eu,%20tel).32/ 259 26 32

- mgr inż. Mieczysław Dańda – mail: [mdanda@gig.eu](mailto:mdanda@gig.eu), tel. 32/ 259 21 29, kom. 504 076 509,

w zakresie branży elektrycznej:

- mgr inż. Maciej Gaszczyński – mail: [mgaszczynski@gig.eu](mailto:mgaszczynski@gig.eu), tel. 32/ 259 25 50, kom. 786 865 173.

w zakresie ochrony przeciwpożarowej

* mgr inż. Artur Tomalik mail: [atomalik@gig.eu](mailto:atomalik@gig.eu), tel. 32/ 259 25 94

Zamawiający umożliwia wykonanie dodatkowych oględzin budynku oraz wykonanie pomiarów koniecznych do realizacji przedmiotu zamówienia po zgłoszeniu takiej potrzeby do Zamawiającego.

Projekt budowlany i projekty wykonawcze muszą posiadać uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. przeciwpożarowych i uzyskać akceptację Zamawiającego.

**5. Zamawiający przed podpisaniem umowy udostępni Wykonawcy:**

- rysunki inwentaryzacji poszczególnych kondygnacji obiektu oraz przekroje (w dwg),

- koncepcje architektoniczne proponowanych rozwiązań pionu sanitarnego modernizowanego oraz nowego pionu sanitarnego (w dwg) oraz strefy wejścia głównego,

**6. Wizja lokalna.**

W celu należytego oszacowania i wykonania zamówienia Zamawiający zaleca przeprowadzenie wizji lokalnej obiektu dotyczącego opracowania, którą przewiduje na dzień **16.11.2015 r.** o godz. 1000.

Miejsce zbiórki – wejście główne do Pawilonu I GIG – Katowice, ul. Korfantego 79.   
Chęć uczestnictwa w wizji lokalnej należy zgłosić e-mailem [phachula@gig.eu](mailto:phachula@gig.eu);

**7. Nadzór autorski.**

Projektant będzie pełnić nadzór autorski według potrzeb wynikających z postępu robót, Powiadomienia będą dokonane telefonicznie lub faksem, na 3 dni przed oczekiwanym pobytem.Zamawiający przewiduje 20 wizyt na budowie. Ilość ta może ulec zmianie w zależności od wynikających potrzeb. Opis obowiązków w ramach nadzoru autorskiego zawiera załącznik na 9 do SIWZ – umowa.

**8. Zamawiający udostępnia następujące materiały do wykonania zamówienia:**

* Postanowienie Śląskiego komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach – załącznik nr 11 do SIWZ.
* „Ekspertyza Techniczna dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie 1 Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79.” – załącznik nr 12 do SIWZ
* „Koncepcja ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w pawilonie 1 Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, aleja Korfantego 79” (pdf) – załącznik nr 13 do SIWZ.

**9. Szczegółowe wymagania dotyczące przedmiotu zamówienia.**

Zamawiający wymaga, aby dokumentacja projektowa będąca przedmiotem postępowania przetargowego została wykonana zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 2 września 2004 r. w sprawie szczegółowego zakresu i formy dokumentacji projektowej, specyfikacji technicznych wykonania i odbioru robót budowlanych oraz programu funkcjonalno-użytkowego (t.j. Dz. U. z 2013 r. poz. 1129) oraz art. 30 ustawy Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2013 r. poz. 907 z póź. zm.)

W związku z powyższym Wykonawca nie może wskazywać nazw własnych oraz znaków towarowych, patentów lub pochodzenia użytych materiałów chyba, że jest to uzasadnione specyfiką przedmiotu zamówienia i nie można opisać ich za pomocą dostatecznie dokładnych określeń, a wskazaniu takiemu towarzyszą wyrazy „lub równoważny”. W przypadku konieczności wskazania konkretnego materiału Wykonawca dokumentacji musi opisać go za pomocą parametrów, które nie będą naruszały zasady uczciwej konkurencji.

# ROZDZIAŁ IV. INFORMACJA NA TEMAT CZĘŚCI ZAMÓWIENIA I MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERT CZĘŚCIOWYCH

* + - 1. Oferta musi obejmować całość zamówienia, Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert częściowych.
      2. Oferty częściowe jako sprzeczne (nie odpowiadające) z treścią SIWZ zostaną odrzucone.

# ROZDZIAŁ V. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERT WARIANTOWYCH

Zamawiający nie dopuszcza możliwości złożenia oferty wariantowej.

# ROZDZIAŁ VI. INFORMACJE NA TEMAT PRZEWIDYWANYCH ZAMÓWIEŃ UZUPEŁNIAJĄCYCH

Zamawiający przewiduje udzielenie zamówień uzupełniających, o których mowa w art. 67 ust.1 pkt 6 ustawy Pzp do 50% wartości zamówienia podstawowego.

# ROZDZIAŁ VII. INFORMACJA W SPRAWIE ZWROTU KOSZTÓW W POSTĘPOWANIU

Koszty udziału w postępowaniu, a w szczególności koszty sporządzenia oferty, pokrywa Wykonawca. Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w postępowaniu.

# ROZDZIAŁ VIII. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA JEDNEJ OFERTY, PRZEZ DWA LUB WIĘCEJ PODMIOTÓW ORAZ UCZESTNICTWA PODWYKONAWCÓW

1. Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie zamówienia.
2. W przypadku, o którym mowa w ust. 1, Wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego.
3. Każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia zobowiązany jest złożyć dokumenty wymienione w rozdziale X w pkt 1.1. do 1.4. oraz 6.3. SIWZ.
4. Wykonawcy występujący wspólnie mogą złożyć dokumenty wymienione w rozdz. X pkt 2.2.; 2.3.; 2.4. SIWZ razem.

Uwaga: wspólne złożenie dokumentów, o którym mowa, prowadzić ma do wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, opisanych w SIWZ (wystarczające będzie, jeżeli dokumenty te złoży tylko jeden z Wykonawców wspólnie składających ofertę, o ile potwierdzać to będzie spełnianie warunków udziału w postępowaniu postawionych w SIWZ);

1. Oświadczenie o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu, o którym mowa w pkt 3 rozdziału X SIWZ Wykonawcy składający ofertę wspólną mogą złożyć łącznie, pod warunkiem, iż oświadczenie to zostanie podpisane w imieniu wszystkich podmiotów występujących wspólnie (przez Pełnomocnika) lub przez wszystkie podmioty składające ofertę wspólną; Zamawiający dopuszcza również złożenie Oświadczenia przez każdego z Wykonawców odrębnie.
2. Wszelka korespondencja dokonywana będzie wyłącznie z Wykonawcą występującym jako pełnomocnik pozostałych.
3. Jeżeli oferta Wykonawców, o których mowa w ust. 1 została wybrana, Zamawiający żąda przed zawarciem umowy w sprawie zamówienia publicznego umowy regulującej współpracę tych Wykonawców.
4. Zamawiający dopuszcza w postępowaniu uczestnictwo podwykonawców. Wykonawca, który zamierza wykonywać zamówienie przy udziale podwykonawcy, musi wskazać w ofercie (załącznik nr 1 do SIWZ punkt 5), jaką część/zakres zamówienia wykonywać będzie w jego imieniu podwykonawca.

# ROZDZIAŁ IX. TERMIN WYKONANIA ZAMÓWIENIA

1. Termin rozpoczęcie zadania do 7 dni od daty zawarcia umowy.
2. Wymagane terminy realizacji przedmiotu umowy :

- wykonanie projektu budowlanego wraz ze złożeniem kompletnego wniosku o pozwolenie na przebudowę do Urzędu Miasta Katowice - **do 90 dni** od daty zawarcia umowy,

- wykonanie projektu wykonawczego i przekazanie Zamawiającemu – **do 60 dni** od daty złożenia kompletnego projektu budowlanego w Urzędzie Miasta Katowice.

- uzyskanie pozwolenia na budowę – **do 60 dni** od daty złożenia kompletnego wniosku o pozwolenie na przebudowę do Urzędu Miasta Katowice.

3. Maksymalny termin wykonania przedmiotu zamówienia ustala się na **150 dni** od daty zawarcia umowy z Wykonawcą.

4. Nadzór autorski sprawowany będzie od dnia rozpoczęcia inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.” do dnia podpisania protokołu odbioru końcowego robót, a w przypadku stwierdzenia wad w przedmiocie odbioru do dnia podpisania protokołu stwierdzającego usunięcie stwierdzonych wad.

# ROZDZIAŁ X. WARUNKI UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU. OPIS SPOSOBU DOKONYWANIA OCENY SPEŁNIANIA TYCH WARUNKÓW. INFORMACJA O OŚWIADCZENIACH I DOKUMENTACH, JAKIE MUSZĄ DOŁĄCZYĆ DO OFERTY WYKONAWCY

1. Wykonawcy ubiegający się o zamówienie, nie mogą podlegać wykluczeniu z postępowania na podstawie art. 24 ust. 1 i 2a ustawy.

W celu wykazania spełniania w/w warunku, tj. braku podstaw do wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia, wraz z ofertą należy dołączyć:

1.1. oświadczenie o braku podstaw do wykluczenia na podstawie art. 24 ust. 1 i 2a ustawy - zgodnie z **załącznikiem nr 2 do SIWZ**;

1.2. aktualny odpis z właściwego rejestru lub z centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji, w celu wykazania braku podstaw do wykluczenia w oparciu o art.24 ust. 1 pkt 2 ustawy Pzp, wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.

1.3. Aktualne zaświadczenie właściwego naczelnika Urzędu Skarbowego potwierdzającego, że wykonawca nie zalega z opłacaniem podatków, lub zaświadczenia, że uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu – wystawione nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert.

1.4. Aktualne zaświadczenie właściwego oddziału Zakładu Ubezpieczeń Społecznych lub Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego potwierdzającego, że wykonawca nie zalega z opłacaniem składek na ubezpieczenia zdrowotne i społeczne, lub potwierdzenia, że uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu - wystawione nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu o składania ofert.

**Uwaga:** Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów, o których mowa w § 2 ust. 1 Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 19 lutego 2013 r. (Dz.U z dnia 19.02.2013 r, poz. 231) w sprawie rodzajów dokumentów, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy, oraz form, w jakich te dokumenty mogą być składane zwanym dalej rozporządzeniem:

1) Wykonawca składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że:

a) nie otwarto jego likwidacji ani nie ogłoszono upadłości,

b) nie zalega z uiszczeniem podatków, opłat, składek na ubezpieczenie społeczne i zdrowotne albo, że uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu.

2) Dokumenty, o których mowa w pkt 1 lit. a) powinny być wystawione nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo składania ofert. Dokument, o którym mowa w pkt 1 lit. b), powinien być wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo składania ofert.

3) Jeżeli w miejscu zamieszkania osoby lub w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, nie wydaje się dokumentów, o których mowa w ust. 1), zastępuje się je dokumentem zawierającym oświadczenie złożone przed notariuszem, właściwym organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego odpowiednio miejsca zamieszkania osoby lub kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania.

4) W przypadku wątpliwości, co do treści dokumentu złożonego przez Wykonawcę mającego siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, Zamawiający może zwrócić się do właściwych organów odpowiednio miejsca zamieszkania osoby lub kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, z wnioskiem o udzielenie niezbędnych informacji dotyczących przedłożonego dokumentu.

2. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy spełniają warunki z art. 22 ust. 1 ustawy, dotyczące:

2.1. **Posiadania uprawnień do wykonywania określonej działalności lub czynności, jeżeli przepisy prawa nakładają obowiązek ich posiadania - nie dotyczy.**

2.2. **Posiadania wiedzy i doświadczenia.**

Opis sposobu dokonania oceny spełniania warunku:

Wykonawca musi wykazać, iż w okresie ostatnich trzech lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie wykonał co najmniej 2 usługi o wartości co najmniej 100 000 złotych netto każda, polegające na projektowaniu obiektów o użyteczności publicznej z rozwiązaniami instalacji wentylacji, instalacji elektrycznych przeciwpożarowych.

W celu wykazania spełniania przez Wykonawcę warunku, o którym mowa powyżej Wykonawca zobowiązany jest przedłożyć wraz z ofertą:

wykaz prac projektowych wykonanych w okresie ostatnich trzech lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich rodzaju i wartości, daty i miejsca wykonania oraz z załączeniem dowodów dotyczących najważniejszych usług, określających, czy usługi te zostały wykonane w sposób należyty - **załącznik nr 5 do SIWZ.**

Uwaga!

Dowodami o których mowa powyżej są poświadczenia lub inne dokumenty – jeżeli z uzasadnionych przyczyn o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać poświadczenia.

Określenie projektów, których dotyczy obowiązek wskazania przez wykonawcę w wykazie lub złożenia poświadczeń, w tym informacja o projektach niewykonanych lub wykonanych nienależycie.

Wykonawca musi wykazać, iż w okresie ostatnich trzech lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie wykonał co najmniej 2 usługi o wartości co najmniej 100 000 złotych netto każda, polegające na projektowaniu obiektów o użyteczności publicznej z rozwiązaniami instalacji wentylacji, instalacji elektrycznych przeciwpożarowych.

Zamawiający nie wymaga informacji o pracach projektowych niewykonanych lub wykonanych nienależycie.

2.3. **Dysponowania odpowiednim potencjałem technicznym oraz osobami zdolnymi do wykonania zamówienia.**

Opis sposobu dokonania oceny spełniania warunku:

Wykonawca musi wykazać dysponowanie osobami zdolnymi do wykonania zamówienia tj. wykaże, że osoby, które będą wykonywać zamówienie posiadają wymagane kwalifikacje zawodowe lub przedstawić pisemne zobowiązanie innych podmiotów do udostępnienia osób zdolnych do wykonania zamówienia.

Wykonawca musi wykazać się dysponowaniem osobami zdolnymi do wykonania przedmiotu umowy:

- co najmniej 1 osobą posiadającą uprawnienia do projektowania w branży architektonicznej,

- co najmniej 1 osobą posiadającą uprawnienia do projektowania w branży konstrukcyjno-budowlanej,

- co najmniej 1 osobą posiadającą uprawnienia do projektowania w branży instalacyjnej: wodociągowych i kanalizacyjnych, wentylacyjnych

- co najmniej 1 osobą posiadającą uprawnienia do projektowania w branży instalacji elektrycznych.

Wyżej wymienione osoby muszą posiadać co najmniej 3 letnie doświadczenie w pełnieniu funkcji projektanta w danej branży.

W celu wykazania spełniania przez Wykonawcę warunku, o którym mowa powyżej Wykonawca zobowiązany jest przedłożyć wraz z ofertą:

wykaz osób, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia, w szczególności odpowiedzialnych za wykonanie projektów branżowych, wraz z informacjami na temat ich kwalifikacji zawodowych, doświadczenia niezbędnego do wykonania zamówienia a także zakresu wykonywanych przez nie czynności, oraz informacją o podstawie do dysponowania tymi osobami - zgodnie z **załącznikiem nr 6 do SIWZ.**

2.4. **Sytuacji ekonomicznej i finansowej.**

Opis sposobu dokonania oceny spełniania warunku:

Sytuacja ekonomiczna: Wykonawca musi być ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia, na kwotę nie mniejszą niż **150 000 zł.**

W celu wykazania spełniania przez Wykonawcę warunku, o którym mowa powyżej Wykonawca zobowiązany jest przedłożyć wraz z ofertą:

**opłaconą polisę**, a w przypadku jej braku inny dokument potwierdzający, że Wykonawca jest ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia, na kwotę nie mniejszą niż **150 000 zł.**

1. W celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu, o których mowa w pkt. 2.2. do 2.4. oprócz dokumentów wyszczególnionych powyżej, należy złożyć oświadczenie, zgodne z **załącznikiem nr 3 do SIWZ.**
2. W zakresie warunków udziału w postępowaniu opisanych w pkt. 2.2 do 2.4. (opis sposobu dokonania oceny spełniania warunków) niniejszego rozdziału SIWZ, Wykonawca może polegać na wiedzy i doświadczeniu, potencjale technicznym, osobach zdolnych do wykonania zamówienia, zdolnościach finansowych lub ekonomicznych innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nimi stosunków. Wykonawca w takiej sytuacji zobowiązany jest udowodnić Zamawiającemu, iż będzie dysponował tymi zasobami w trakcie realizacji zamówienia, w szczególności przedstawiając w tym celu pisemne zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby wykonywaniu zamówienia.   
   **Zobowiązanie takie należy złożyć w oryginale lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem notarialnie lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem przez podmiot udostępniający zasoby.**
3. Jeżeli Wykonawca wykazując spełnianie warunków, o których mowa w art. 22 ust. 1 ustawy, a opisanych w pkt 2.2 do 2.4. niniejszego rozdziału SIWZ (opis sposobu dokonania oceny spełniania warunków), polega na zasobach innych podmiotów na zasadach określonych powyżej w ust. 4 (zgodnie z art. 26 ust. 2b ustawy), a podmioty te będą brały udział w realizacji części zamówienia, wymagane jest przedłożenie w odniesieniu do tych podmiotów dokumentów, o których mowa w ust. 1 (pkt 1.1. do 1.4) niniejszego rozdziału SIWZ.   
   **Inne oświadczenia i dokumenty, które należy przedłożyć wraz z ofertą.**

6.1. Oświadczenie, że Wykonawca zapoznał się z warunkami zamówienia i z załączonym wzorem umowy oraz, że przyjmuje ich treść bez żadnych zastrzeżeń - na formularzu oferty - zgodnie z **załącznikiem nr 1 do SIWZ**.

6.2. Oświadczenie z art.24 ust.2 pkt 5) ustawy Prawo zamówień publicznych dotyczące przynależności do grupy kapitałowej - zgodnie z **załącznikiem nr 4 do SIWZ**.

6.3. Pełnomocnictwo ustanowione do reprezentowania Wykonawcy/ów ubiegającego/cych się o udzielenie zamówienia publicznego.

Jeżeli Wykonawca działa przez pełnomocnika, to pełnomocnictwo winno zostać dołączone do oferty i posiadać formę oryginału lub kopii uwierzytelnionej przez notariusza.

7.Zamawiający dokona oceny spełniania wyżej wymienionych warunków na podstawie złożonych w ofercie oświadczeń i dokumentów, wg formuły spełnia/nie spełnia.

# ROZDZIAŁ XI. INFORMACJA O SPOSOBIE POROZUMIEWANIA SIĘ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCAMI

1. Wszelkie oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje, Zamawiający oraz Wykonawcy mają obowiązek przekazywać wyłącznie na piśmie.
2. Zamawiający zgodnie z artykułem 27 ustawy Prawo zamówień publicznych dopuszcza porozumiewanie się za pomocą poczty elektronicznej lub faksu.
3. Jeżeli Zamawiający lub Wykonawca przekazują oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje faksem lub pocztą e-mail, każda ze stron na żądanie drugiej ma obowiązek potwierdzić fakt otrzymania faksu.
4. Informację o wyborze oferty najkorzystniejszej bądź o unieważnieniu postępowania Zamawiający zamieszcza dodatkowo na stronie internetowej pod następującym adresem: www.gig.eu

# ROZDZIAŁ XII. OPIS SPOSOBU UDZIELANIA WYJAŚNIEŃ DOTYCZĄCYCH SIWZ

1. Wykonawca może zwrócić się do Zamawiającego o wyjaśnienie treści SIWZ. Pytania Wykonawców muszą być sformułowane na piśmie i skierowane na adres Zamawiającego.
2. Zamawiający jest obowiązany udzielić wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż na 2 dni przed upływem terminu składania ofert – pod warunkiem, że wniosek o wyjaśnienie treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia wpłynął do Zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa wyznaczonego terminu składania ofert.   
   Jeżeli wniosek o wyjaśnienie treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia wpłynął po upływie terminu składania wniosku, o którym mowa w ustępie powyżej lub dotyczy udzielonych wyjaśnień, Zamawiający może udzielić wyjaśnień albo pozostawić wniosek bez rozpoznania.
3. Treść zapytań wraz z wyjaśnieniami Zamawiający przekaże Wykonawcom, bez ujawnienia źródła zapytania, na stronie internetowej GIG.
4. Zamawiający nie będzie zwoływać zebrania wszystkich Wykonawców w celu wyjaśnienia wątpliwości dotyczących treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia.
5. W uzasadnionych przypadkach Zamawiający może przed upływem terminu składania ofert zmienić treść specyfikacji istotnych warunków zamówienia. Dokonaną zmianę specyfikacji Zamawiający przekazuje niezwłocznie wszystkim Wykonawcom poprzez zamieszczenie jej na swojej stronie internetowej.
6. Jeżeli w wyniku zmiany treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia jest niezbędny dodatkowy czas na wprowadzenie zmian w ofertach, Zamawiający przedłuża termin składania ofert i informuje o tym Wykonawców poprzez zamieszczenie tej informacji na swojej stronie internetowej, oraz w Biuletynie Zamówień Publicznych.

# ROZDZIAŁ XIII. OSOBY ZE STRONY ZAMAWIAJĄCEGO UPRAWNIONE DO POROZUMIEWANIA SIĘ Z WYKONAWCAMI

Zamawiający wyznacza następującą osobę do porozumiewania się z Wykonawcami, w sprawach dotyczących niniejszego postępowania:

- mgr Piotr Hachuła e-mail: p.hachula@gig.eu , tel. (32) 259-26-47

w godzinach 9.oo -:- 14.oo

**ROZDZIAŁ XIV. WYMAGANIA DOTYCZĄCE WADIUM.**

1. Wpłata wadium- Zamawiający nie ustala konieczności wpłaty wadium.

# ROZDZIAŁ XV. TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ

Termin związania ofertą wynosi: 30 dni. Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert, określonym w rozdziale XVIII SIWZ. Dzień ten jest pierwszym dniem terminu związania ofertą.

# ROZDZIAŁ XVI. OPIS SPOSOBU PRZYGOTOWANIA OFERT

1. Ofertę należy sporządzić na formularzu oferty lub według takiego samego schematu, stanowiącego **załącznik nr 1 do SIWZ**.
2. Do oferty należy dołączyć:

2.1. Spis wszystkich załączonych dokumentów (spis treści) - zalecane, nie wymagane.

2.2. Dokumenty i oświadczenia wymagane odpowiednimi postanowieniami SIWZ.

2.3. Dokumenty, w tym oświadczenia, dołączone do oferty, mogą być przedstawione w formie oryginału lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem przez Wykonawcę (uwaga! - przez osobę/y upoważnione do reprezentowania Wykonawcy). W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia oraz w przypadku podmiotów, o których mowa w pkt 4 i 5 rozdziału X SIWZ, kopie dokumentów dotyczących odpowiednio Wykonawcy lub tych podmiotów są poświadczane za zgodność z oryginałem przez Wykonawcę lub te podmioty.

2.4. Oferta wraz ze wszystkimi załącznikami (dokumentami i oświadczeniami) stanowi jedną całość. Zaleca się, aby wszystkie strony były ze sobą połączone w sposób uniemożliwiający ich samoczynną dekompletację (np. zszyte, spięte, zbindowane itp.).

3. Każdy Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę.

Ofertę należy sporządzić zgodnie z wymaganiami SIWZ.

4. Oferta wraz z załącznikami musi być sporządzona na piśmie, w języku polskim.

4.1. Dokumenty, w tym oświadczenia, sporządzone w języku obcym, należy składać wraz z tłumaczeniem poświadczonym przez Wykonawcę (przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy) - nie dotyczy formularza oferty, który musi być sporządzony zgodnie z wymogiem podanym w pkt 4 niniejszego rozdziału.

4.2. Oferta musi być napisana na maszynie do pisania, komputerze lub nieścieralnym atramentem.

4.3. Oferta musi być podpisana przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy.

4.4. Wszystkie załączniki do oferty stanowiące oświadczenie Wykonawcy, muszą być również podpisane przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy.

4.5. Upoważnienie/pełnomocnictwo do podpisania oferty, do poświadczania dokumentów za zgodność z oryginałem oraz do parafowania stron należy dołączyć do oferty, o ile nie wynika ono z innych dokumentów załączonych przez Wykonawcę.

4.6. Wszelkie miejsca, w których Wykonawca naniósł zmiany, powinny być parafowane przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy.

1. Zaleca się, aby zapisane strony oferty, wraz z dołączonymi do niej dokumentami i oświadczeniami były ponumerowane oraz parafowane przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy. W przypadku, gdy jakakolwiek strona zostanie podpisana przez Wykonawcę, parafa na tej stronie nie jest już wymagana.
2. Oferty należy składać w nieprzejrzystej zamkniętej kopercie, która powinna być oznaczona co najmniej poprzez nazwę i adres Wykonawcy oraz opis: *Oferta w sprawie przetargu nieograniczonego na*: **Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”** – nie otwierać przed **23.11.2015** r. godz. **1225**.”
3. Wykonawca może wprowadzić zmiany lub wycofać złożoną przez siebie ofertę pod warunkiem, że Zamawiający otrzyma pisemne powiadomienie o wprowadzeniu zmian lub wycofaniu, przed upływem terminu do składania ofert. Powiadomienie o wprowadzeniu zmian lub wycofaniu oferty należy umieścić w kopercie, opisanej jak wyżej w pkt. 5. Koperta dodatkowo musi być oznaczona określeniami: "Zmiana" lub "Wycofanie".
4. Złożona oferta wraz z załącznikami będzie jawna, z wyjątkiem informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, jeżeli wykonawca, nie później niż w terminie składania ofert zastrzegł, że nie mogą być one udostępniane oraz wykazał, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa.

8.1. Informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa, winny być zgrupowane i stanowić oddzielną część oferty, opisaną w następujący sposób: "tajemnice przedsiębiorstwa ­tylko do wglądu przez Zamawiającego".

8.2. Po otwarciu złożonych ofert, Wykonawca, który będzie chciał skorzystać z jawności dokumentacji z postępowania (protokołu), w tym ofert, musi wystąpić w tej sprawie do Zamawiającego z wnioskiem.

# ROZDZIAŁ XVII. OPIS SPOSOBU OBLICZENIA CENY

1. Wykonawca określi cenę oferty w sposób podany w formularzu ofertowym, tj. poda wartość netto, powiększy ją o należny podatek VAT (należy wpisać stawkę VAT oraz obliczoną wartość VAT) i poda wyliczoną w ten sposób kwotę brutto.
2. Ceny należy podawać w złotych polskich.

Cena oferty powinna obejmować kompletne wykonanie zamówienia publicznego, w tym koszty, których poniesienie niezbędne jest dla prawidłowego wykonania przedmiotu umowy.

# ROZDZIAŁ XVIII. MIEJSCE ORAZ TERMIN SKŁADANIA I OTWARCIA OFERT

1. Oferty należy składać na adres: Główny Instytut Górnictwa 40-166 Katowice, Plac Gwarków 1, Zespół Inwestycji i Remontów pok. 9a budynek „B” do **23.11.2015 r**. do godz. **1200**.
2. Wszystkie oferty otrzymane przez Zamawiającego po terminie podanym w pkt. 1 niniejszego rozdziału, zostaną zwrócone Wykonawcom, po terminie na wniesienie odwołania.
3. Otwarcie złożonych ofert nastąpi w dniu **23.11.2015 r.** o godz. **1225** w pokoju nr 11, w bud „B” Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach, Plac Gwarków 1, zgodnie z art. 86 ust. 2 UPZP.
4. Oferty, które nadeszły drogą pocztową w kopertach naruszonych a naruszenie to nie będzie zalakowane lub w inny sposób zabezpieczone przed możliwością zapoznania się z jej treścią, będą traktowane jako odtajnione i nie będą podlegały rozpatrzeniu.

# ROZDZIAŁ XIX. INFORMACJE O TRYBIE OTWARCIA I OCENY OFERT

1. Otwarcie ofert jest jawne.

1. Bezpośrednio przed otwarciem ofert Zamawiający poda kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie niniejszego zamówienia (kwota brutto, wraz z podatkiem VAT).
2. Podczas otwarcia kopert z ofertami, Zamawiający poda (odczyta) imię i nazwisko, nazwę (firmę) oraz adres (siedzibę) Wykonawcy, którego oferta jest otwierana, a także informacje dotyczące ceny brutto oraz czasookresu wykonania zamówienia.
3. W przypadku, gdy Wykonawca nie był obecny przy otwieraniu ofert, na jego wniosek Zamawiający prześle mu wszystkie informacje, o których mowa w pkt. 2 i 3 niniejszego rozdziału.
4. Zamawiający przyzna zamówienie Wykonawcy, który złoży ofertę niepodlegającą odrzuceniu, i która zostanie uznana za najkorzystniejszą (według kryterium wyboru oferty określonym w niniejszej SIWZ).
5. Zamawiający powiadomi o wynikach przetargu przesyłając zawiadomienie wszystkim Wykonawcom, którzy złożyli oferty oraz poprzez zamieszczenie informacji o wyborze oferty najkorzystniejszej w miejscu publicznie dostępnym w swojej siedzibie (tablica ogłoszeń), a także na stronie internetowej pod następującym adresem: www.gig.eu.

# ROZDZIAŁ XX. OPIS KRYTERIÓW, KTÓRYMI ZAMAWIAJĄCY BĘDZIE SIĘ KIEROWAŁ PRZY WYBORZE OFERTY, WRAZ Z PODANIEM ZNACZENIA TYCH KRYTERIÓW

1. W trakcie oceny ofert Zamawiający kierować się będzie zaproponowaną ceną ofertową brutto. Za najkorzystniejsza uznana zostanie oferta, nie podlegająca odrzuceniu, z najwyższą ilością punktów.

2. Wybór ofert dokonywany będzie w oparciu o ocenę następujących kryteriów:

1. Cena wykonania projektów 80%,
2. Cena jednostkowa nadzoru autorskiego 10%,
3. Czasookres wykonania projektu budowlanego 10%
   1. *Sposób obliczania kryterium cena – waga 80%*

CN

---------------------- x 100 x 80 % =.............. punktów

CO

wyjaśnienie:

CN - cena oferty najkorzystniejszej

CO - cena oferty analizowanej

W ramach tego kryterium można otrzymać maksymalnie 80 punktów.

*b. Sposób obliczania kryterium cena jednostkowa nadzoru autorskiego– waga 10%*

CN

---------------------- x 100 x 10 % =.............. punktów

CO

wyjaśnienie:

CN - cena oferty najkorzystniejszej

CO - cena oferty analizowanej

W ramach tego kryterium można otrzymać maksymalnie 10 punktów.

*c. sposób obliczenia punktów w kryterium czasookres wykonania projektu budowlanego.*

Zamawiający przyzna Wykonawcy dodatkowych:

- **10 punktów**, jeżeli Wykonawca zadeklaruje wykonanie projektu budowlanego w terminie do 55 dni od daty podpisania umowy.

- **5 punktów**, jeżeli Wykonawca zadeklaruje wykonanie projektu budowlanego w terminie do 70 dni od daty podpisania umowy.

W ramach tego kryterium można otrzymać maksymalnie 10 punktów.

Jeżeli Wykonawca zadeklaruje wykonanie projektu budowlanego w terminie 76-90 dni nie otrzyma dodatkowych punktów.

1. Wyliczenie punktów zostanie dokonane z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku, zgodnie z matematycznymi zasadami zaokrąglania.
2. Zamawiający udzieli zamówienia Wykonawcy, którego oferta:
   * 1. jest zgodna z ustawą,
     2. odpowiada wszystkim wymaganiom zawartym w SIWZ,
     3. została uznana przez Zamawiającego za najkorzystniejszą.
3. Jeżeli nie będzie możliwy wybór najkorzystniejszej oferty z uwagi, iż zostaną złożone oferty które uzyskają taką samą ilość punktów, Zamawiający wybiera ofertę z niższą ceną zgodnie z art.91 ust.4.
4. Zamawiający, w celu ustalenia, czy oferta zawiera rażąco niską cenę w stosunku do przedmiotu zamówienia, zwróci się w formie pisemnej do Wykonawcy o udzielenie w określonym terminie wyjaśnień dotyczących elementów oferty mających wpływ na wysokość ceny. Zamawiający odrzuci ofertę Wykonawcy, który nie złoży wyjaśnień lub, jeżeli dokonana ocena wyjaśnień pisemnymi dowodami potwierdzi, że oferta zawiera rażąco niską cenę w stosunku do przedmiotu zamówienia.

# ROZDZIAŁ XXI. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI ROZLICZANIA SIĘ W WALUTACH OBCYCH

Zamawiający będzie rozliczał się z Wykonawcą wyłącznie z uwzględnieniem waluty polskiej.

# ROZDZIAŁ XXII. ZABEZPIECZENIE NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY

1.Zamawiający żądać będzie od Wykonawcy, którego oferta zostanie uznana jako najkorzystniejsza, wniesienia przed podpisaniem umowy, zabezpieczenia należytego wykonania umowy (zwane dalej zabezpieczeniem) w wysokości**10%** ceny całkowitej brutto podanej w ofercie.

2. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy służy pokryciu roszczeń z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania umowy.

3. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy wnoszone jest według wyboru Wykonawcy w jednej lub kilku następujących formach:

- w pieniądzu, na konto Zamawiającego;

- w poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym, że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;

- w gwarancjach bankowych;

- w gwarancjach ubezpieczeniowych;

- w poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6 ust.3 pkt. 4 lit. b ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości.

4. Inne formy wnoszenia zabezpieczenia należytego wykonania umowy wymagają wcześniejszej akceptacji Zamawiającego.

5. W przypadku zabezpieczenia wniesionego w formie gwarancji, gwarancja powinna być gwarancją nieodwołalną wykonywalną na terenie Rzeczpospolitej Polskiej oraz sporządzoną zgodnie z obowiązującym prawem i winna zawierać następujące elementy:

- nazwę dającego zlecenie (Wykonawcy), beneficjenta gwarancji (Zamawiającego), gwaranta (banku lub instytucji ubezpieczeniowej udzielających gwarancji) oraz wskazanie siedzib,

- określenie wierzytelności, która ma być zabezpieczona gwarancją,

- kwotę gwarancji,

- termin ważności,

- zobowiązanie gwaranta do bezwarunkowego „zapłacenia” kwoty gwarancji na pierwsze pisemne żądanie Zamawiającego zawierające oświadczenie, iż Gwarant, pokryje roszczenia z tytułu.

6. W przypadku wniesienia zabezpieczenia w gotówce należy je wpłacić na konto Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach w mBank numer konta [21 1140 1078 0000](tel:21114010780000) [3018 1200 1004](tel:301812001004).

7. Pozostałe formy zabezpieczenia należy złożyć w siedzibie Zamawiającego w pok. 9A budynku „B” Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.

8. Jeżeli zabezpieczenie zostanie wniesione w pieniądzu, Zamawiający przechowa je na oprocentowanym rachunku bankowym. Zamawiający zwróci zabezpieczenie wniesione w pieniądzu z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było przechowywane, pomniejszone o koszt prowadzenia tego rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy Wykonawcy.

9. W przypadku należytego wykonania zamówienia, Zamawiający zobowiązuje się zwrócić lub zwolnić zabezpieczenie w następujący sposób:

- 70% kwoty zabezpieczenia zostanie zwrócone lub zwolnione do 30 dni od dnia wykonania przez Wykonawcę przedmiotu umowy,

- 30% kwoty zabezpieczenia zostanie pozostawione na zabezpieczenie roszczeń z tytułu rękojmi za wady. Zwrot lub zwolnienie zabezpieczenia nastąpi nie później niż w 15 dni po upływie okresu rękojmi za wady.

10. Zabezpieczenie należy złożyć przed czynnością podpisania umowy przez wykonawcę.

# ROZDZIAŁ XXIII INFORMACJE DOTYCZĄCE UMOWY

1. Istotne dla Zamawiającego postanowienia umowy, zawiera załączony do niniejszej SIWZ wzór umowy (**załącznik nr 7**).
2. Inwestycja „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach” będzie realizowana w II półroczu 2016 r.

3. Zamawiający na podstawie art 144 ustawy PZP przewiduje możliwość zmian postanowień zawartej umowy, w stosunku do treści oferty, na podstawie której dokonano wyboru Wykonawcy, zgodnie z warunkami podanymi poniżej:

3.1. zmiana terminu realizacji zamówienia z przyczyn nie leżących po stronie Wykonawcy, w przypadku:

1. z powodu okoliczności siły wyższej,
2. wprowadzenia dodatkowych zmian w dokumentacji projektowej, co może powodować brak możliwości dotrzymania pierwotnego terminu zakończenia realizacji zawartej umowy;
3. wstrzymania realizacji prac objętych umową, co uniemożliwia terminowe zakończenie realizacji przedmiotu umowy.
4. Wykonawca może żądać przedłużenia terminu umownego, jeżeli niedotrzymanie pierwotnego terminu było wynikiem przyczyn zależnych od Zamawiającego lub okoliczności, których nie można było przewidzieć potwierdzonych przez osobę koordynującą wykonanie zamówienia ze strony Zamawiającego.,
5. Wydłużonego czasookresu wydania pozwolenia na budowę przez Urząd Miasta w Katowicach poza czasokres 60 dni od daty złożenia kompletnego przez Wykonawcę wniosku o pozwolenie na budowę,
6. z powodu działań osób trzecich uniemożliwiających wykonanie prac, które to działania nie są konsekwencją winy którejkolwiek ze stron.

2.2. zmiany w zakresie realizacji przedmiotu umowy:

1. zmiana osób realizujących przedmiot zamówienia może nastąpić na uzasadniony wniosek Projektanta, lub według potrzeb Zamawiającego. Osoby proponowane na dane stanowisko muszą spełniać warunki w zakresie kwalifikacji i doświadczenia, które zostały określone w SIWZ;
2. z powodu uzasadnionych zmian w zakresie i sposobie wykonania przedmiotu zamówienia proponowanych przez Zamawiającego lub Wykonawcę, których nie można było przewidzieć w okresie zawarcia umowy
3. z powodu okoliczności siły wyższej,

2.3. inne zmiany:

1. zmian powszechnie obowiązujących regulacji prawnych obowiązujących w dniu podpisania umowy.
2. z powodu ustawowej zmiany stawki podatku VAT, strony dostosują wskazaną w umowie stawkę do obowiązujących przepisów prawa i odpowiednio podwyższą lub obniżą wynagrodzenie brutto, kwota netto pozostaje stała.
3. zmian danych teleadresowych
4. Umowa w sprawie zamówienia publicznego może zostać zawarta wyłącznie z Wykonawcą, którego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza, po upływie terminów określonych w art. 94 ustawy.
5. W przypadku wniesienia odwołania, aż do jego ostatecznego rozstrzygnięcia, Zamawiający wstrzyma podpisanie umowy.
6. Zamawiający przed podpisaniem umowy, wskaże osobę będącą odpowiedzialną za kontakty z wybranym Wykonawcą.
7. Zamawiający dopuszcza możliwość podpisania umowy drogą korespondencyjną.
8. Przed podpisaniem umowy Wykonawca, którego oferta została wybrana, przekaże Zamawiającemu następujące dane, które zostaną umieszczone w umowie a nie wynikają z dokumentów złożonych w postępowaniu przetargowym:

- w przypadku osób fizycznych: Imię i nazwisko właściciela, adres zamieszkania, PESEL, numer rachunku bankowego.

- w przypadku osób prawnych: osoby uprawnione do reprezentowania firmy, numer rachunku bankowego kapitał zakładowy, kapitał wpłacony.

# ROZDZIAŁ XXIV. POUCZENIE O ŚRODKACH OCHRONY PRAWNEJ PRZYSŁUGUJĄCYCH WYKONAWCOM W TOKU POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO

Środki ochrony prawnej określone w dziale VI ustawy PZP, przysługują Wykonawcom, a także innym podmiotom, jeżeli mają lub mieli interes prawny w uzyskaniu zamówienia oraz ponieśli lub mogą ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów ustawy PZP.

W szczególności:

1. Odwołanie przysługuje wyłącznie wobec następujących czynności Zamawiającego.
2. wyboru trybu negocjacji bez ogłoszenia, zamówienia z wolnej ręki lub zapytania o cenę;
3. opisu sposobu dokonywania oceny spełniania warunków udziału w postępowaniu:
4. wykluczenia odwołującego z postępowania o udzielenie zamówienia;
5. odrzucenia oferty odwołującego.
6. Odwołanie powinno wskazywać czynność lub zaniechanie czynności Zamawiającego, której zarzuca się niezgodność z przepisami ustawy, zawierać zwięzłe przedstawienie zarzutów, określać żądanie oraz wskazywać okoliczności faktyczne i prawne uzasadniające wniesienie odwołania.
7. Odwołanie wnosi się do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej w formie pisemnej albo elektronicznej opatrzonej bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu. Odwołujący przesyła kopię odwołania Zamawiającemu przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu. Domniemywa się, iż Zamawiający mógł zapoznać się z treścią odwołania przed upływem terminu do jego wniesienia, jeżeli przesłanie jego kopii nastąpiło przed upływem terminu do jego wniesienia za pomocą jednego ze sposobów określonych w art. 27 ust. 2 ustawy PZP.
8. Odwołanie wnosi się:
9. w terminie 5 dni od dnia przesłania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia – jeżeli informacje zostały przesłane w sposób określony w art. 27 ust. 2 ustawy PZP, albo w terminie 10 dni – jeżeli zostały przesłane w inny sposób – w przypadku gdy wartość zamówienia jest mniejsza niż kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy,
10. wobec treści ogłoszenia o zamówieniu oraz wobec postanowień Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia, wnosi się w terminie 5 dni od dnia zamieszczenia ogłoszenia w Biuletynie Zamówień Publicznych lub Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia na stronie internetowej,
11. wobec czynności innych niż określone w pkt 3 a) i b) – odwołanie wnosi się   
    w terminie 5 dni od dnia, w którym powzięto lub przy zachowaniu należytej staranności można było powziąć wiadomość o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia.
12. W przypadku wniesienia odwołania wobec treści ogłoszenia o zamówieniu lub postanowień Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia Zamawiający może przedłużyć termin składania ofert.
13. W przypadku wniesienia odwołania po upływie terminu składania ofert bieg terminu związania ofertą ulega zawieszeniu do czasu ogłoszenia przez Krajową Izbę Odwoławczą orzeczenia.

# ROZDZIAŁ XXV POSTANOWIENIA KOŃCOWE

W sprawach nieuregulowanych w niniejszej specyfikacji mają zastosowanie przepisy Ustawy Prawo Zamówień Publicznych z dnia 29 stycznia 2004 r. (Dz.U. z 2013 r. poz. 907 z póź. zm.).

Zamawiający nie przewiduje w niniejszym postępowaniu zawarcia umowy ramowej.

Zamawiający nie przewiduje w niniejszym postępowaniu aukcji elektronicznej.

Wykaz materiałów w wersji elektronicznej udostępnionych na stronie internetowej Zamawiającego ([**www.gig.eu**](http://www.gig.eu)):

- Załącznik nr 9 do SIWZ Rysunki inwentaryzacji poszczególnych kondygnacji obiektu oraz przekroje (w dwg).

- Załącznik nr 10 do SIWZ Koncepcje architektoniczne proponowanych rozwiązań pionu sanitarnego modernizowanego oraz nowego pionu sanitarnego (w dwg) oraz strefy wejścia głównego.

- Załącznik nr 11 do SIWZ Postanowienie Śląskiego komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach.

- Załącznik nr 12 do SIWZ „Ekspertyza Techniczna dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie 1 Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79.”

- Załącznik nr 13 do SIWZ „Koncepcja ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w pawilonie 1 Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, aleja Korfantego 79”( pdf).

## Załącznik nr 1 do SIWZ

**Pieczątka firmowa Wykonawcy**

**OFERTA**

Oferta złożona do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na:

**Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”**

Wykonawca…….....…………………………………………….………………………

..........................................................................................................................................

Tel.: ................................... Faks: .............................. Adres e-mail: ..........................................

1. Oferujemy wykonanie prac objętych przedmiotem zamówienia za kwotę:

netto…...……….…… + VAT ..........% ....................... =................................... zł brutto,

słownie ………………………………………………………………………………….

2. Oferujemy prowadzenie nadzoru autorskiego w okresie realizacji modernizacji obiektu za jeden nadzór autorski w kwocie :

netto…...……….…… + VAT ..........% ....................... =................................... zł brutto,

słownie …………………………………………………………………………………….

3. Deklarujemy wykonanie projektu budowlanego oraz złożenie kompletnego wniosku o pozwolenie na przebudowę do Urzędu Miasta Katowice w terminie ……..dni od daty podpisania umowy.

4. Niniejszym oświadczam, że:

- zapoznałem się z warunkami zamówienia i zdobyłem wszelką wiedzę potrzebną do przygotowania oferty i wykonania zamówienia oraz przyjmuję je bez zastrzeżeń

- zapoznałem się z postanowieniami załączonego do SIWZ wzoru umowy i przyjmuję go bez zastrzeżeń;

- przedmiot oferty jest zgodny z przedmiotem zamówienia;

- jestem związany niniejszą ofertą przez okres 30 dni, licząc od dnia składania ofert podanego w SIWZ.

5. Niżej podaną część/zakres zamówienia, wykonywać będą w moim imieniu podwykonawcy:

.............................................................................................................................

.............................................................................................................................

6. Oferta została złożona na ............ zapisanych stronach (kolejno ponumerowanych).

............................. , dnia ........... ..................................................................

Podpis wraz z pieczęcią osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy

*Uwaga: w przypadku Wykonawców składających* **ofertę** *wspólna należy wskazać wszystkich Wykonawców występujących wspólnie lub zaznaczyć, iż wskazany podmiot (Pełnomocnik/Lider) występuje* w *imieniu wszystkich podmiotów składających ofertę wspólna..*

## Załącznik nr 2 do SIWZ

Pieczątka firmowa Wykonawcy

/Imię i Nazwisko Wykonawcy

**OŚWIADCZENIE**

**O BRAKU PODSTAW DO WYKLUCZENIA Z POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE ZAMÓWIENIANA PODSTAWIE ART. 24 UST. 1 i 2a USTAWY**

Składając ofertę w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na: **Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”**

- mając na uwadze przesłanki wykluczenia zawarte w art. 24 ust. 1 i 2a ustawy tj.:

1. Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się:

1) wykonawców, w stosunku do których otwarto likwidację lub których upadłość ogłoszono, z wyjątkiem wykonawców, którzy po ogłoszeniu upadłości zawarli układ zatwierdzony prawomocnym postanowieniem sądu, jeżeli układ nie przewiduje zaspokojenia wierzycieli przez likwidację majątku upadłego;

2) wykonawców, którzy zalegają z uiszczeniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, z wyjątkiem przypadków gdy uzyskali oni przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie, rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu;

3) osoby fizyczne, które prawomocnie skazano za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;

4) spółki jawne, których wspólnika prawomocnie skazano za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;

5) spółki partnerskie, których partnera lub członka zarządu prawomocnie skazano za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;

6) spółki komandytowe oraz spółki komandytowo-akcyjne, których komplementariusza prawomocnie skazano za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;

7) osoby prawne, których urzędującego członka organu zarządzającego prawomocnie skazano za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;

8) podmioty zbiorowe, wobec których sąd orzekł zakaz ubiegania się o zamówienia na podstawie przepisów o odpowiedzialności podmiotów zbiorowych za czyny zabronione pod groźbą kary;

9) wykonawców będących osobami fizycznymi, które prawomocnie skazano za przestępstwo, o którym mowa w art. 9 lub art. 10 ustawy z dnia 15 czerwca 2012 r. o skutkach powierzania wykonywania pracy cudzoziemcom przebywającym wbrew przepisom na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej (Dz. U. poz. 769) – przez okres 1 roku od dnia uprawomocnienia się wyroku;

10) wykonawców będących spółką jawną, spółką partnerską, spółką komandytową, spółką komandytowo-akcyjną lub osoba prawną, których odpowiednio wspólnika, partnera, członka zarządu, komplementariusza lub urzędującego członka organu zarządzającego prawomocnie skazano za przestępstwo, o którym mowa w art. 9 lub art. 10 ustawy z dnia 15 czerwca 2012 r. o skutkach powierzania wykonywania pracy cudzoziemcom przebywającym wbrew przepisom na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej – przez okres 1 roku od dnia uprawomocnienia się wyroku.

oświadczam/y, że:

**- nie podlegam/y wykluczeniu z postępowania o udzielenie niniejszego zamówienia (brak podstaw do wykluczenia z postępowania w myśl przytoczonego art. 24 ust. 1 i 2a ustawy).**

................................... , dnia ........................ ............................................................

Podpis wraz z pieczęcią osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy

## Załącznik nr 3 do SIWZ

...........................................

Pieczątka firmowa Wykonawcy

/Imię i Nazwisko Wykonawcy

**OŚWIADCZENIE**

**O SPEŁNIANIU WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO**

**O KTÓRYCH MOWA W ART. 22 UST. 1 USTAWY PRAWO ZAMÓWIEŃ PUBLICZNYCH**

Składając ofertę w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na:

**Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”**

na podstawie art. 44 ustawy Prawo zamówień publicznych oświadczam/y, że spełniam/y warunki dotyczące:

1. posiadania uprawnień do wykonywania określonej działalności lub czynności;

2. posiadania niezbędnej wiedzy i doświadczenia;

1. dysponowania odpowiednim potencjałem technicznym oraz osobami zdolnymi do wykonania zamówienia;

4. sytuacji ekonomicznej i finansowej zapewniającej wykonanie zamówienia;

................................... , dnia ................... ................................................................

Podpis wraz z pieczęcią osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy

## Załącznik nr 4 do SIWZ

...........................................

Pieczątka firmowa Wykonawcy

/Imię i Nazwisko Wykonawcy

**OŚWIADCZENIE**

**z art.24 ust.2 pkt 5)**

Przystępując do udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na **Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”**

oświadczamy, że

**nie** **należymy/należymy\***

do grupy kapitałowej o której mowa w art. 24 ust. 2 pkt 5) ustawy Prawo zamówień publicznych.

................................... , dnia ................... ................................................................

Podpis osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy

**UWAGA!**

**\* niepotrzebne skreślić - w przypadku przynależności do grupy kapitałowej wykonawca dołączy do oferty listę podmiotów należących do tej samej grupy kapitałowej.**

## Załącznik nr 5 do SIWZ

...........................................

Pieczątka firmowa Wykonawcy

/Imię i Nazwisko Wykonawcy

**WYKAZ WYKONANYCH USŁUG**

**W ZAKRESIE NIEZBĘDNYM DO WYKAZANIA SPEŁNIANIA WARUNKU WIEDZY I DOŚWIADCZENIA**

Składając ofertę w przetargu nieograniczonym na:

**Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”**

przedkładam/y wykaz prac projektowych wykonanych w okresie ostatnich trzech lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich rodzaju i wartości, daty i miejsca wykonania oraz z załączeniem dowodów dotyczących najważniejszych prac, określających, czy prace te zostały wykonane w sposób należyty oraz wskazujących, czy zostały wykonane zgodnie z zasadami sztuki budowlanej i prawidłowo ukończone.

W przypadku składania oferty przez Wykonawców ubiegających się wspólnie o udzielenie zamówienia, ww. warunek mogą spełnić łącznie.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Lp. | Zamawiający | Rodzaj wykonanych prac | Data i miejsce wykonania prac | Wartość prac (netto) |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |

........................................ , dnia ....................... ......................................................

Podpis wraz z pieczęcią osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy

## Załącznik nr 6

...........................................

Pieczątka firmowa Wykonawcy

/Imię i Nazwisko Wykonawcy

**WYKAZ OSÓB, KTÓRE BĘDĄ UCZESTNICZYĆ W WYKONANIU ZAMÓWIENIA**

Składając ofertę w przetargu nieograniczonym na:

**Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”**

Przedkładam/y poniższy wykaz, dla celów potwierdzenia spełnienia warunku udziału w postępowaniu, dotyczącego dysponowania osobami zdolnymi do wykonania zamówienia:

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Imię i Nazwisko | Kwalifikacje zawodowe  (rodzaj uprawnień, numer dokumentu potwierdzającego, termin ważności uprawnień) | Zakres wykonywanych czynności | Doświadczenie w funkcji pełnienia projektanta. | Podstawa do dysponowania daną osobą |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |

W przypadku dyspozycji do oferty należy dołączyć pisemne zobowiązania innych podmiotów do udostępnienia osób zdolnych do wykonania zamówienia.

........................................... , dnia ......................... ...........................................................

Podpis wraz z pieczęcią osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy

## Załącznik nr 7 do SIWZ

wzór umowy na wykonanie projektu i uzyskanie pozwolenia na budowę

**UMOWA nr …/FT-2/…….**

Zawarta w dniu **………….. r.** w Katowicach pomiędzy Głównym Instytutem Górnictwa   
w Katowicach, Plac Gwarków 1, zarejestrowanym w Sądzie Rejonowym Katowice – Wschód w Katowicach, Wydział VIII Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000090660, zwanym dalej „Zamawiającym”, reprezentowanym przez:

**1.** ……………………………………………………………………………………….

**2.** ……………………………………………………………………………………….

a  
…………….…………………………………………………………………………………..

…………….…………………………………………………………………………………..

…………….…………………………………………………………………………………..

**NIP: ………..; Regon: ……………….;**

Numer rachunku bankowego: ……………………….

zwanym dalej „Wykonawcą”

W związku z postępowaniem nr …..…………. o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonym na podstawie u*stawy z dnia 29 stycznia 2004 r Prawo zamówień publicznych* (tekst jednolity Dz. U. z 2013 r. poz.907 z póź. zm.) zwanej w treści Pzp w trybie przetargu nieograniczonego niniejszej umowie nadaje się następującą treść:

§1

Na podstawie niniejszej umowy Wykonawca zobowiązuje się do wykonania na rzecz Zamawiającego usług, zwanych dalej „przedmiotem umowy”, zgodnie z ofertą oraz zamówieniem, które stanowią integralną część niniejszej umowy:

**Wykonanie projektu budowlanego, projektów wykonawczych oraz uzyskanie pozwolenia na budowę dla inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.”**

§2

1. Przedmiotem Umowy obejmuje:

- wykonanie projektu budowlanego oraz projektów wykonawczych modernizacji Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach,

- uzyskanie pozwolenia budowlanego na wykonanie prac modernizacyjnych Pawilonu I.

2. Projekt budowlany winien obejmować:

2.1. Projekt umożliwiający uzyskanie pozwolenia budowlanego na dostosowanie obiektu do zapewnienia odpowiedniego poziomu ochrony przeciwpożarowej określonego:

- Postanowieniem Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach z dnia 22.09.2015 roku pismo znak WZ.5595.1.158.2015.WN,

- „Ekspertyzą Techniczną dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79” opracowana przez Fire Ekspert Adam Biczycki.

- „Koncepcją ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, aleja Korfantego 79.

2.2. Projekt modernizacji istniejącego pionu sanitarnego,

2.3. Projekt nowego pionu sanitarnego

2.4. Projekt strefy wejściowej do budynku.

2.5. Projekt modernizacji pomieszczeń Zespół RI – 1 piętro budynek „S”.

3. Projekt budowlany w zakresie umożliwienia uzyskania pozwolenia na budowęwinien zawierać:

3.1. wprowadzenie zmian określonych Postanowieniem Śląskiego komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach, „Ekspertyzą Techniczną dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79” oraz „Koncepcją ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, aleja Korfantego 79.”

- część architektoniczno- konstrukcyjną,

- część - wentylacja pożarowa – wg. wytycznych koncepcji zabezpieczenia przed zadymianiem dla poziomych i pionowych dróg ewakuacyjnych, to jest dwóch klatek schodowych, dwóch szybów windowych, holu i korytarzy na poszczególnych kondygnacjach,

- część elektryczną,

- uzgodnienia z rzeczoznawcą ppoż.

3.2. projekt modernizacji istniejącego pionu sanitarnego oraz nowego pionu sanitarnego w zakresie:

- cześć architektoniczno-konstrukcyjną,

- branżę sanitarną w tym:

- wykonanie projektów instalacji wodno-kanalizacyjnej modernizowanego istniejącego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektów instalacji wentylacji mechanicznej modernizowanego istniejącego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektów instalacji wodno-kanalizacyjnej nowego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektu instalacji wentylacji mechanicznej nowego pionu sanitarnego.

Zakres projektu obejmuje :

- projekty wymiany pionów, przyłączy i podejść do urządzeń instalacji wody i kanalizacji w istniejącym pionie sanitarnym,

- projekt wentylacji mechanicznej pomieszczeń sanitarnych istniejącego pionu sanitarnego,

- projekty instalacji wody, kanalizacji - piony, przyłącza i podejścia do urządzeń sanitarnych nowego pionu sanitarnego,

- projekty instalacji wentylacji mechanicznej pomieszczeń nowego pionu sanitarnego.

- branżę elektryczną, w tym:

- wykonanie projektów instalacji elektrycznych modernizowanego istniejącego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektów instalacji elektrycznych nowego pionu sanitarnego.

- wykonanie projektu modernizacji instalacji elektrycznej klatki schodowej zachodniej:

- wymianę tablic piętrowych w głównej klatce schodowej ,

- nową instalację oświetleniową klatki schodowej,

- instalacje elektryczne oświetlenia i gniazd wtyczkowych w sanitariatach.

3.3. projekt modernizacji wnętrza strefy wejściowej do budynku Pawilonu I w uzgodnieniu z Zamawiającym - projekt architektoniczno-konstrukcyjny oraz projekt elektryczny.

4. Projekty Wykonawcze.

Projekty wykonawcze winny zawierać :

4.1. W zakresie dostosowania do wymagań określonych Postanowieniem Śląskiego komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach, Ekspertyzą Techniczną dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79” oraz „Koncepcją ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, Aleja Korfantego 79” oraz w zakresie modernizacji istniejącego pionu sanitarnego oraz nowego pionu sanitarnego:

- cześć architektoniczno- konstrukcyjną,

- projekt wentylacji dla istniejącego modernizowanego i projektowanego pionu sanitarnego,

- konsultacje z rzeczoznawcą ds. ppoż. w zakresie zastosowanie i lokalizacji klap pożarowych dla szachów wentylacyjnych i drzwi ppoż.

- projekt systemu ochrony przed zadymianiem poziomych i pionowych dróg ewakuacyjnych w tym projekt wykonawczy wentylacji pożarowej wykonany w oparciu o koncepcję oddymiania wraz z uzgodnieniem z rzeczoznawcą ds. ppoż.,

- projekt wykonawczy elektryczny w zakresie:

• zaprojektowanie nowych tras kablowych zasilania urządzeń i aparatów,

• zaprojektowanie kabli i przewodów zasilania instalacji przeciwpożarowych w systemie gwarantującą odporność ogniową na poziomie EI 120,

• zaprojektowanie (dobór) agregatu prądotwórczego dla zagwarantowania ciągłości dostawy energii elektrycznej dla urządzeń i aparatów elektrycznych (automatyczne przełączanie źródła zasilania),

• zaprojektowanie zasilania rozdzielni RPP oraz urządzeń przeciwpożarowych w sposób gwarantujący ciągłość dostawy energii elektrycznej,

• zaprojektowanie instalacji elektrycznych zasilania urządzeń wentylacji, pomp zasilających wodociągową instalację przeciwpożarową,

• zaprojektowanie instalacji elektrycznych zasilania centrali DSO i SSP,

• zaprojektowanie instalacji elektrycznych zasilania oświetlenia awaryjnego i ewakuacyjnego dróg ewakuacyjnych (poziomych i pionowych),

• zaprojektowanie zasilania systemu wentylacji pożarowej szybów windowych,

• uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. ppoż. w zakresie instalacji elektrycznych,

• uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. ppoż. w zakresie instalacji słaboprądowych.

4.2. Scenariusz pożarowy określający zakres i rodzaj sterowań w zależności od przewidywanego rozwoju zdarzeń podczas pożaru.

4.3. W zakresie pionów sanitarnych:

- wykonanie projektów instalacji elektrycznych modernizowanego istniejącego pionu sanitarnego,

- wykonanie projektów instalacji elektrycznych nowego pionu sanitarnego.

4.4. Wykonanie projektu modernizacji instalacji elektrycznej klatki schodowej, w tym:

- wymianę tablic piętrowych w głównej klatce schodowej ,

- nową instalację oświetleniową klatki schodowej,

4.5. W zakresie strefy wejścia głównego projekt architektoniczno-konstrukcyjny oraz projekt elektryczny, w zakresie uzgodnionym z Zamawiającym.

4.6. W zakresie wymiany poziomu kanalizacji sanitarnej w piwnicach - projekt sanitarny,

4.7. Projekt modernizacji pomieszczeń Zespół RI – 1 piętro budynek „S” - pomieszczenia pomiędzy klatką schodową 1 piętra a ścianą oddzielenia pożarowego REI 120 i drzwiami pożarowymi do Zespołu RI- branża architektoniczna i elektryczna,

4.8. Projekt modernizacji pomieszczeń Zakładu BR – pomieszczenia Pawilonu 1 nr 145, 147, 148, 149 - branża architektoniczna, elektryczna, wentylacyjna – w zakresie uzgodnionym z Zamawiającym.

4.9. Opracowania projektowe muszą zawierać:

- projekt budowlany,

- projekty wykonawcze,

- specyfikacje wykonania i odbioru robót,

- przedmiary i kosztorysy inwestorskie.

4.10. Przedmiary robót oraz kosztorysy inwestorskie należy opracować w podziale na działy:

- dostosowanie obiektu do zaleceń Postanowienia ŚKW PSP, Ekspertyzy Technicznej ppoż. oraz Koncepcji ochrony przed zadymieniem,

- modernizacja istniejącego pionu sanitarnego,

- nowy pion sanitarny,

- strefa wejścia głównego,

- wymiana poziomu kanalizacji sanitarnej piwnic,

- modernizacja pomieszczeń Zespołu BZI,

- modernizacja pomieszczeń Zakładu BR.

Wykonawca przekaże Zamawiającemu opracowania w formach :

- projekty w formie papierowej w 5 egzemplarzach,

- projekty w formie elektronicznej:

- opisy, specyfikacje w formie edytowalnej i „pdf” w 2 egzemplarzach,

- część rysunkową w „dwg” oraz „pdf” w 2 egzemplarzach,

- przedmiary i kosztorysy w formie papierowej w 3 egzemplarzach,

- przedmiary i kosztorysy w formie elektronicznej w rozszerzeniu „ath” oraz „ pdf” w 3 egz.

4.11. Zamawiający wymaga, aby dokumentacja projektowa będąca przedmiotem postępowania przetargowego została wykonana zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 2 września 2004 r. w sprawie szczegółowego zakresu i formy dokumentacji projektowej, specyfikacji technicznych wykonania i odbioru robót budowlanych oraz programu funkcjonalno-użytkowego (t.j. Dz. U. z 2013 r. poz. 1129) oraz art. 30 ustawy Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2013 r. poz. 907 z póź. zm.)

**5. Uzgodnienia projektowe.**

Wykonawca przedmiotu zamówienia na etapie realizacji opracowań projektowych uzgadniać będzie rozwiązania projektowe z osobami wskazanymi jako reprezentujące Zamawiającego.

Potrzebę dokonania uzgodnień Wykonawca zgłaszać będzie drogą mailowa do upoważnionych przedstawicieli Zamawiającego:

- w zakresie branży budowlano-architektonicznej:

- mgr inż. arch. Małgorzata Strańska–Stanek - mail: mstranska@gig.eu,   
tel.32/ 259 26 32

- mgr inż. Mieczysław Dańda – mail : mdanda@gig.eu, tel. 32/ 259 21 29,   
kom.504 076 509,

- w zakresie branży elektrycznej:

- mgr inż. Maciej Gaszczyński – mail :mgaszcynski@gig.eu, tel. 32/ 259 25 50,kom. 663 237 969.

- w zakresie ochrony przeciwpożarowej

- mgr inż. Artur Tomalik mail: [atomalik@gig.eu](mailto:atomalik@gig.eu), tel. 32/ 259 25 94

Zamawiający umożliwia wykonanie dodatkowych oględzin budynku oraz wykonanie pomiarów koniecznych do realizacji przedmiotu zamówienia po zgłoszeniu takiej potrzeby do Zamawiającego.

Projekt budowlany i projekty wykonawcze muszą posiadać uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. przeciwpożarowych i uzyskać akceptację Zamawiającego.

**6. Zamawiający udostępnia Wykonawcy:**

- rysunki inwentaryzacji poszczególnych kondygnacji obiektu oraz przekroje (w dwg),

- koncepcje architektoniczne proponowanych rozwiązań pionu sanitarnego modernizowanego oraz nowego pionu sanitarnego (w dwg) oraz strefy wejścia głównego,

- Postanowienie Śląskiego komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach,

- Ekspertyzę Techniczną dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79” oraz „Koncepcję ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w Pawilonie I Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, Aleja Korfantego 79” (pdf).

Udostępnione powyżej materiały w okresie przetargowym zamieszczone zostają na stronie internetowej GIG.

§ 3

1. Termin rozpoczęcia przedmiotu umowy ustala się na dzień …………. r.
2. Wykonanie projektu budowlanego wraz ze złożeniem kompletnego wniosku o pozwolenie na przebudowę do Urzędu Miasta Katowice - ……………………..
3. Wykonanie projektu wykonawczego i przekazanie Zamawiającemu –……………….
4. Uzyskanie pozwolenia na budowę – …………………………………. . Termin ten może być wydłużony w przypadku wydania pozwolenia przez Urząd Miasta Katowice w terminie dłuższym niż 60 dni od daty złożenia przez Wykonawcę kompletnego wniosku o pozwolenie na budowę.
5. Terminem zakończenia przedmiotu zamówienia jest data odbioru przez Zamawiającego pozwolenia na budowę wraz z projektami budowlanym i wykonawczym.

§4

Do obowiązków Zamawiającego w szczególności należy:

* + - * 1. Ustanowienie nadzoru inwestorskiego,
        2. Przekazanie Wykonawcy dokumentacji określonej w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia – dział III punkt 5
        3. Udzielenia Wykonawcy bieżących informacji dotyczących obiektu,
        4. Terminowego przystępowania do odbiorów dokumentacji projektowej;
        5. Terminowej zapłaty wynagrodzenia należnego Wykonawcy za wykonanie przedmiotu Umowy.

6. Zamawiający ustanawia osoby do uzgadniania i koordynacji opracowań stanowiących przedmiot zamówienia :

- w zakresie projektów budowlano-instalacyjnych:

- mgr inż. arch. Małgorzata Strańska – Stanek,

- mgr inż.. Mieczysław Dańda,

- mgr inż. Maciej Gaszczyński,

- w zakresie ppoż.:

- bryg. mgr inż. Artur Tomalik

7. Przedstawiciele Zamawiającego uprawnieni są do ustaleń związanych z jakością i ilością prac, które są niezbędne do prawidłowego oraz zgodnego z umową wykonania przedmiotu umowy, uzgadniania poszczególnych rozwiązań technicznych, dokonywania odbiorów częściowych i końcowego dokumentacji projektowej.

8. Zamawiający zobowiązuje się do zatwierdzenia lub podania uwag do projektu w ciągu 7 dni od jego otrzymania. Jeśli czasokres 7 dni jest za krótki dla prawidłowego uzgodnienia dokumentacji, Zamawiający uzgadnia z Wykonawcą niezbędny czas na wniesienie swoich uwag do projektu

§5

Wykonawca ma obowiązek :

* + - * 1. Wykonywania przedmiotu Umowy z należytą starannością zgodnie z Umową, Ofertą, zasadami wiedzy technicznej oraz przepisami prawa powszechnie obowiązującego.
        2. Przestrzegania przepisów bhp i przeciwpożarowych obowiązujących na terenie Instytutu.
        3. Zgłaszania gotowości do odbioru prac lub uzgodnień projektowych.
        4. Zapłaty wynagrodzenia należnego Podwykonawcom, jeżeli Wykonawca dopuszcza Podwykonawców do udziału w realizacji Umowy.
        5. Terminowego usuwania wad, ujawnionych w czasie odbiorów projektów.

6. Wykonawca zobowiązuje się dostarczyć wykonaną dokumentację projektową, stanowiącą przedmiot umowy wraz z protokołem zdawczo odbiorczym i wykazem przekazanych opracowań oraz pisemnym oświadczeniem, że jest ona wykonana zgodnie z umową, obowiązującymi przepisami techniczno - budowlanymi, normami i jest w stanie zupełnym i kompletna z punktu widzenia celu, któremu ma służyć.

Każdy element zadania musi być uzgodniony i zatwierdzony przez Zamawiającego.

Zamawiający zobowiązuje się do zatwierdzenia lub podania uwag do projektu w ciągu 7 dni od jego otrzymania. Jeśli czasokres 7 dni jest za krótki dla prawidłowego uzgodnienia dokumentacji, Zamawiający uzgadnia z Wykonawcą niezbędny czas na wniesienie swoich uwag do projektu.

§ 6

1. Strony zobowiązują się do wzajemnego informowania na piśmie o zaistniałych przeszkodach w wypełnianiu przedmiot umowy.

2. Każda ze stron w swoim zakresie zobowiązuje się do podejmowania odpowiednich starań mających na celu usuniecie przeszkód, o których mowa w ust.1.

§7

1. Za wykonanie przedmiotu umowy strony ustalają wynagrodzenie w kwocie zgodnie z ofertą przetargową złożoną przez Wykonawcę w postępowaniu przetargowym.

**netto …………….. + VAT 23% ……………. = …………….. zł brutto**, słownie: …………………………………………………………………………... złotych …/100.

1. Zamawiający dopuszcza możliwość etapowego fakturowania za wykonane projekty:

- faktura wartości 50% wartości umownej po dostarczeniu Zamawiającemu projektu budowlanego i złożeniu kompletnego wniosku do Urzędu miasta Katowice o pozwolenie na budowę- przebudowę obiektu, potwierdzonego protokołem odbioru częściowego podpisanego przez Zamawiającego ,

- faktura końcowa wartości 50% wartości umownej po uzyskaniu pozwolenia na przebudowę - modernizację Pawilonu I i ukończeniu całości przedmiotu zamówienia potwierdzonego protokołem odbioru końcowego podpisanego przez Zamawiającego.

3. Zapłata wynagrodzenia nastąpi przelewem na rachunek bankowy Wykonawcy, w terminie do 30 dni liczony od daty dostarczenia do Zamawiającego prawidłowo wystawionej faktury VAT.

1. Należności wynikające z niniejszej umowy nie mogą być przedmiotem cesji bez pisemnej zgody Głównego Instytutu Górnictwa.
2. Wykonawca wyraża zgodę na zapłatę za wykonany przedmiot umowy wyłącznie przez Zamawiającego, bezpośrednio na jego rzecz i wyłącznie w drodze przelewu na rachunek wskazany na fakturze. Umorzenie długu Zamawiającego wobec Wykonawcy, poprzez uregulowanie w jakiejkolwiek formie na rzecz osób trzecich, aniżeli bezpośrednio na rzecz Wykonawcy, może nastąpić wyłącznie za zgodą Zamawiającego i Wykonawcy, wyrażoną w formie pisemnej pod rygorem nieważności.
3. Wykonawca oświadcza, że jakiekolwiek jego prawa, wynikające bezpośrednio lub pośrednio z niniejszej umowy, w tym również należności uboczne (odsetki), nie zostaną przeniesione na rzecz osób trzecich bez uprzedniej zgody Zamawiającego wyrażonej w formie pisemnej pod rygorem nieważności.
4. Wykonawca oświadcza, że nie dokona żadnej czynności prawnej, ani faktycznej, której bezpośrednim lub pośrednim skutkiem będzie zmiana wierzyciela na inny podmiot. Ograniczenie to dotyczy w szczególności przelewu, subrogacji ustawowej oraz umownej, zastawu, hipoteki oraz przekazu.
5. Wykonawca oświadcza, że w celu dochodzenia praw z niniejszej umowy nie udzieli upoważnienia, w tym upoważnienia inkasowego, innemu podmiotowi, w tym podmiotowi prowadzącemu działalność windykacyjną.
6. W razie nieterminowej zapłaty faktury Zamawiający zobowiązuje się do zapłaty na rzecz Wykonawcy odsetek ustawowych.

§8

1. Przystąpienie do odbioru przedmiotu umowy przez Zamawiającego nastąpi po zgłoszeniu prac do odbioru - w terminie do 3 dni roboczych , licząc od daty zawiadomienia go przez Wykonawcę o gotowości do odbioru i przekazaniu Zamawiającemu dokumentacji projektowej.
2. Dokonanie odbioru robót potwierdza protokół odbioru prac podpisany przez obie strony.
3. W razie wystąpienia konieczności wykonania dodatkowych prac, nie ujętych w przedmiocie umowy, a limitujących wykonanie prac podstawowych, Wykonawca w porozumieniu z Zamawiającym /na podstawie protokołu konieczności/, wykona je w oparciu o dodatkowe zamówienie. Wartość dodatkowego zamówienia nie może przekroczyć 50% wartości zamówienia podstawowego, a określenie wartości zamówienia dodatkowego nastąpi w oparciu o negocjacje wysokości wynagrodzenia dodatkowego.

§ 9

1. Wykonawca oświadcza, że

a) autorskie prawa majątkowe do projektu będącego częścią przedmiotu umowy zwanego dalej „Dziełem” nie są w żaden sposób ograniczone lub obciążone prawami osób trzecich oraz że Dzieło to nie narusza praw osób trzecich,

b) posiada wyłączne prawo do udzielania zezwoleń na rozporządzanie i korzystanie z opracowań Dzieła,

c) prawa i zezwolenia, o których mowa w lit. b) obejmują całość praw i zezwoleń niezbędnych do eksploatacji Dzieła w zakresie określonym w niniejszej umowie.

2. W przypadku wystąpienia przeciwko Zamawiającemu przez osobę trzecią z roszczeniami wynikającymi z naruszenia jej praw, Wykonawca zobowiązany jest do ich zaspokojenia i zwolnienia Zamawiającego od obowiązku świadczeń z tego tytułu.

3. W przypadku dochodzenia na drodze sądowej przez osoby trzecie roszczeń wynikających z powyższych tytułów przeciwko Zamawiającemu, Wykonawca będzie zobowiązany do przystąpienia w procesie do zamawiającego i podjęcia wszelkich czynności w celu jego zwolnienia z udziału w sprawie.

4. Na mocy niniejszej umowy Wykonawca przenosi na Zamawiającego autorskie prawa majątkowe do Dzieła na następujących polach eksploatacji:

a) wykonanie zadania będącego przedmiotem projektu,

b) wprowadzenia projektu do pamięci komputera

5. Wykonawca udziela Zamawiającemu zezwoleń do dokonywania wszelkich zmian i przeróbek w tym również do wykorzystania go w części lub całości oraz łączenia z innymi dziełami.

6. Zamawiający ma prawo zbyć nabyte prawa lub upoważnić osoby trzecie do korzystania z uzyskanych zezwoleń.

7. Przez zezwolenia, o których mowa powyżej, rozumie się zezwolenia udzielone wyłącznie Zamawiającemu. Zezwolenia te są nieodwołalne i nie są uzależnione od żadnych warunków oraz zostały udzielone bez prawa wypowiedzenia lub cofnięcia.

8. Przejście praw autorskich powoduje przejście na Zamawiającego własność egzemplarza Dzieła przez co należy rozumieć;

a) nośniki elektroniczne,

b) dokumentację techniczną i użytkową Projektu,

c) inne materiały i dokumenty niezbędne do prawidłowego wykorzystania projektu.

9. Datą przejścia praw autorskich na Zamawiającego jest data końcowego odbioru przedmiotu umowy.

10. Z datą przejścia praw autorskich Wykonawca nie może udostępnić zrealizowanego przedmiotu niniejszej umowy oraz jego dokumentacji technicznej innemu podmiotowi bez uprzedniej pisemnej zgody zamawiającego pod rygorem nieważności.

11. Materiały i dane wykorzystywane dla celów realizacji niniejszej umowy stanowią własność Zamawiającego, w związku, z czym Wykonawca zobowiązuje się do nie wykorzystywania do innych celów i nie udostępniania stronom trzecim na każdym etapie realizacji umowy, a także zobowiązuje się do zachowania w tajemnicy informacji powziętych przy wykonywaniu niniejszej umowy także po jej zakończeniu.

12. Wszelkie otrzymane przez Wykonawcę materiały i dane na dowolnym nośniku nie mogą być kopiowane, reprodukowane, bądź w inny sposób powielane, a po zakończeniu prac objętych umową muszą zostać zwrócone Zamawiającemu.

13. Wynagrodzenie za przejście wszystkich praw wymienionych w niniejszym paragrafie zawarte jest w cenie stanowiącej wartość przedmiotu umowy określonej w § 9.

**§10**

1. Zamawiający potwierdza upoważnienie do otrzymania faktur VAT i upoważnia Wykonawcę do ich wystawiania bez swojego podpisu.
2. Wykonawca oświadcza, że jest płatnikiem podatku VAT.

Nr identyfikacyjny Zamawiającego /NIP/ 634-012-60-16

Nr identyfikacyjny Wykonawcy /NIP/ ………………

**§11**

1. Wykonawca zobowiązuje się do nieodpłatnego usunięcia wad w projekcie ujawnionych w trakcie realizacji robót budowlano-montażowych w terminie 7 dni od ich pisemnego zgłoszenia.

2. Usunięcie wad, o których mowa w ust. 2 musi zostać potwierdzona stosowną zmianą dokumentacji projektowej lub aneksem do projektu zaakceptowanym przez Zamawiającego.

**§12**

1. Wykonawca zapłaci Zamawiającemu kary umowne w razie:

* 1. -niewykonania przedmiotu umowy z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy – w wysokości 10% wartości netto przedmiotu umowy;
  2. -opóźnienia w wykonaniu Zamówienia - w wysokości 0,5% wartości netto Zamówienia za każdy dzień opóźnienia w złożeniu do Urzędu Miasta Katowice kompletnego wniosku o pozwolenie na budowę;
  3. -opóźnienia w wykonaniu całości Zamówienia - w wysokości 0,2% wartości netto Zamówienia za każdy dzień opóźnienia;

1. Zamawiający może dochodzić na zasadach ogólnych odszkodowania przewyższającego

karę umowną.

1. Za niewykonanie przedmiotu umowy rozumie się niewykonanie którejkolwiek z pozycji przedmiotu umowy.
2. Zamawiający zapłaci Wykonawcy: odsetki ustawowe za opóźnienie w zapłacie faktur.

**§13**

Wykonawca wniósł zabezpieczenie należytego wykonania umowy w wysokości **10%** wartości brutto przedmiotu umowy, co stanowi kwotę **……………… zł** /słownie …………………………… złotych

Wniesienie zabezpieczenia nastąpiło w formie: …………………………………………

Zabezpieczenie należytego wykonania Umowy zostanie zwrócone w terminie i na zasadach określonych w Prawie zamówień publicznych. W przypadku należytego wykonania zamówienia, Zamawiający zobowiązuje się zwrócić lub zwolnić zabezpieczenie w następujący sposób:

- 100 % kwoty zabezpieczenia zostanie zwrócone lub zwolnione do 30 dni od dnia wykonania przez Wykonawcę przedmiotu umowy i otrzymaniu pozwolenia na budowę.

**§ 14**

1. Wykonawca może żądać przedłużenia terminu umownego, jeżeli niedotrzymanie pierwotnego terminu było wynikiem okoliczności niezależnych od Wykonawcy, których nie można było przewidzieć przy zawarciu umowy.

2. W razie opóźnienia w wykonaniu przedmiotu umowy z przyczyn zależnych od Wykonawcy, Zamawiający może:

a) odstąpić od umowy po upływie 14 dni od dnia powstania opóźnienia, bez potrzeby wyznaczania dodatkowego terminu i żądać kary umownej lub odszkodowania za niewykonanie umowy lub,

b) wyznaczyć dodatkowy termin wykonania przedmiotu umowy, żądając kary umownej lub odszkodowania za opóźnienie - z zagrożeniem odstąpienia od umowy.

3. Zamawiający może odstąpić od umowy przed upływem terminu jej wykonania, jeśli stan zaawansowania robót wskazuje, iż termin wykonania przedmiotu umowy nie zostanie zachowany.

4. W razie wystąpienia istotnej zmiany okoliczności powodującej, że wykonanie umowy nie leży w interesie publicznym, czego nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy, Zamawiający może odstąpić od umowy w terminie miesiąca od powzięcia wiadomości o powyższych okolicznościach. W takim wypadku Wykonawca może żądać jedynie wynagrodzenia należnego mu z tytułu wykonania części umowy.

**§15**

1. Sądem właściwym do rozstrzygania sporów zaistniałych między stronami jest sąd polski – sąd powszechny, właściwy miejscowo i rzeczowo dla Zamawiającego.

2. Spory rozstrzygane będą w oparciu o prawo polskie.

**§16**

1. W oparciu o art. 144 Ustawy PZP, Zamawiający przewiduje możliwość zmian postanowień zawartej umowy, w stosunku do treści oferty, na podstawie której dokonano wyboru Wykonawcy, zgodnie z warunkami podanymi poniżej:

1.1. zmiana terminu realizacji zamówienia z przyczyn nie leżących po stronie Wykonawcy, w przypadku:

1. z powodu okoliczności siły wyższej,
2. wprowadzenia dodatkowych zmian w dokumentacji projektowej, co może powodować brak możliwości dotrzymania pierwotnego terminu zakończenia realizacji zawartej umowy;
3. wstrzymania realizacji prac objętych umową, co uniemożliwia terminowe zakończenie realizacji przedmiotu umowy.
4. Wykonawca może żądać przedłużenia terminu umownego, jeżeli niedotrzymanie pierwotnego terminu było wynikiem przyczyn zależnych od Zamawiającego lub okoliczności, których nie można było przewidzieć potwierdzonych przez osobę koordynującą wykonanie zamówienia ze strony Zamawiającego.,
5. Wydłużonego czasookresu wydania pozwolenia na budowę przez Urząd Miasta w Katowicach poza czasokres 60 dni od daty złożenia kompletnego przez Wykonawcę wniosku o pozwolenie na budowę,
6. z powodu działań osób trzecich uniemożliwiających wykonanie prac, które to działania nie są konsekwencją winy którejkolwiek ze stron.

1.2. zmiany w zakresie realizacji przedmiotu umowy:

1. zmiana osób realizujących przedmiot zamówienia może nastąpić na uzasadniony wniosek Projektanta, lub według potrzeb Zamawiającego. Osoby proponowane na dane stanowisko muszą spełniać warunki w zakresie kwalifikacji i doświadczenia, które zostały określone w SIWZ;
2. z powodu uzasadnionych zmian w zakresie i sposobie wykonania przedmiotu zamówienia proponowanych przez Zamawiającego lub Wykonawcę, których nie można było przewidzieć w okresie zawarcia umowy
3. z powodu okoliczności siły wyższej,

1.3. inne zmiany:

1. zmian powszechnie obowiązujących regulacji prawnych obowiązujących w dniu podpisania umowy.
2. z powodu ustawowej zmiany stawki podatku VAT, strony dostosują wskazaną w umowie stawkę do obowiązujących przepisów prawa i odpowiednio podwyższą lub obniżą wynagrodzenie brutto, kwota netto pozostaje stała.
3. zmian danych teleadresowych.

2. Zmiany w umowie wymagają formy pisemnej pod rygorem nieważności.

**§17**

1. Sądem właściwym do rozstrzygania sporów zaistniałych między stronami jest sąd polski – sąd powszechny, właściwy miejscowo i rzeczowo dla Zamawiającego.

2. Spory rozstrzygane będą w oparciu o prawo polskie.

3. W sprawach nie uregulowanych niniejszą umową mają zastosowanie przepisy kodeksu cywilnego.

**§18**

1. Umowę sporządzono w dwóch egzemplarzach, po jednym dla każdej ze stron.

2. Załączniki do umowy:

Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia

Oferta Wykonawcy

Wzór gwarancji jakości na wykonane prace.

*ZAMAWIAJĄCY WYKONAWCA*

1...................................... 1......................................

2...................................... 2…………………………

## Załącznik nr 8 do SIWZ

Wzór umowy na nadzór autorski

**UMOWA nr …/FT-2/…….**

**o sprawowanie nadzoru autorskiego w czasie realizacji modernizacji Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach**

zawarta w dniu ………... w Katowicach pomiędzy Głównym Instytutem Górnictwa w Katowicach, Plac Gwarków 1, zarejestrowanym w Sądzie Rejonowym Katowice – Wschód w Katowicach, Wydział VIII Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000090660, **zwanym dalej „Zamawiającym**”, reprezentowanym przez:

1. …………………………………………………………………………………………….

2. ……………………………………………………………………………………………

a

………………………………………………………………………………………………

Reprezentowaną/ym przez:

prowadzącą/ym działalność gospodarczą pod adresem ………………………….,

zarejestrowaną/ym w ………………………………………………………………………..

**zwanym dalej „Projektantem”.**

Niniejszej umowie nadaje się następującą treść:

§ 1

1. Zamawiający zleca a Projektant zobowiązuje się sprawować nadzór autorski nad modernizacją Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach. Inwestycja realizowana jest na podstawie dokumentacji opracowanej przez Projektanta.

1. Projektant sprawować będzie nadzór autorski w zakresie obejmującym w szczególności i terminach ustalonych przez Strony:

a) stwierdzenie, w toku wykonywania robot budowlanych, zgodności realizacji z projektem budowlanym i projektami wykonawczymi,

b) wyjaśnianie wątpliwości dotyczących projektu budowlanego, projektów wykonawczych, Specyfikacji Technicznych Wykonania i Odbioru Robót i ewentualne uzupełnienie szczegółów dokumentacji projektowej,

c) uzgadnianie, na wniosek Zamawiającego lub Wykonawcy, możliwości wprowadzenia rozwiązań zamiennych w stosunku do przewidzianych w dokumentacji projektowej w zakresie materiałów i konstrukcji oraz rozwiązań technicznych i technologicznych,

d) czuwanie, by zakres wprowadzonych zmian nie spowodował istotnej zmiany zatwierdzonego projektu budowlanego, wymagającej uzyskania nowego pozwolenia na budowę,

e) udział w komisjach i naradach technicznych organizowanych przez Zamawiającego, w odbiorach robót zanikających oraz odbiorze końcowym budowy, procedurach rozruchu,

f) ocena wyników szczegółowych badań materiałów i konstrukcji w zakresie zgodności z rozwiązaniami projektowymi, normami i innymi obowiązującymi przepisami,

g) udział w czynnościach mających na celu doprowadzenie do uzyskania projektowych zdolności użytkowych całego przedsięwzięcia inwestycyjnego.

3. Jeżeli w toku wykonywania robót dokonane zostaną bez zgody Projektanta istotne odstąpienia od zatwierdzonego projektu budowlanego lub innych warunków pozwolenia na budowę, Projektant jest zwolniony z obowiązku :

a) wyrażenia zgody na powyższe zmiany,

b) podpisania kierownikowi budowy oświadczenia o zgodności wykonania obiektu z projektem budowlanym i warunkami pozwolenia na budowę, przepisami i obowiązującymi normami,

c) naprawienia szkody w okresie gwarancji i rękojmi wynikającej z nie uzgodnionego odstępstwa od projektu.

4. Zmiany wprowadzone do dokumentacji projektowej w czasie wykonywania robót budowlanych, za zgodą Projektanta i osoby sprawującej nadzór dokumentowane będą przez

a) zapisy na rysunkach wchodzących w skład dokumentacji projektowej,

b) rysunki zamienne lub szkice albo nowe projekty opatrzone datą, podpisem oraz informacją jaki element dokumentacji zastępują,

c) wpisy do Dziennika Budowy,

d) protokoły lub notatki służbowe podpisywane przez strony i załączone do Dziennika Budowy.

5. Na budowie, w imieniu Zamawiającego, na podstawie zawartej umowy działa nadzór inwestorski dysponujący branżowymi inspektorami nadzoru.

§ 2

1. Nadzór autorski sprawowany będzie od dnia rozpoczęcia inwestycji „Przebudowa Pawilonu I Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach.” do dnia podpisania protokołu odbioru końcowego robót, a w przypadku stwierdzenia wad w przedmiocie odbioru do dnia podpisania protokołu stwierdzającego usunięcie stwierdzonych wad.

2. Projektant ma obowiązek zapewnić sprawowanie nadzoru autorskiego przez projektantów, autorów poszczególnych opracowań, celem zapewnienia ciągłości realizacji inwestycji.

3. Zamawiający zawiadomi Projektanta o podpisanych umowach na realizacje robót objętych projektem budowlanym i projektami wykonawczymi.

4. Projektant będzie pełnić nadzór autorski według potrzeb wynikających z postępu robót, powiadomienia będą dokonane telefonicznie lub faksem, na 3 dni przed oczekiwanym pobytem.

5. Projektant sprawujący nadzór autorski, przewidywany termin pobytu na budowie będzie uzgadniał telefoniczne lub faksem ze wskazanym przedstawicielem nadzoru inwestorskiego.

6. Każdy pobyt na budowie musi być odnotowany wpisem do Dziennika Budowy.

7. Z każdego pobytu sporządzona musi być notatka lub protokół zawierający dokonane ustalenia i będące podstawą do rozlicznie wynagrodzenia za sprawowany nadzór.

Kopia notatki lub protokołu każdorazowo dostarczana będzie Zamawiającemu.

§ 3

1. Strony ustalają ryczałtowe wynagrodzenie jednego nadzoru w wysokości ……….….. PLN netto oraz …………………….... PLN brutto.

2. Wynagrodzenie obejmuje wszelkie koszty i wydatki związane ze sprawowaniem nadzoru autorskiego przez poszczególnych autorów opracowań dokumentacji projektowej.

3. Wynagrodzenie jednostkowe netto jest niezmienne, wynagrodzenie brutto może ulec zmianie w przypadku zmiany stawki VAT.

4. Wynagrodzenie wstępne ustala się w wysokości: ……… PLN netto przy przewidywanej ilości nadzorów …...

5. Wynagrodzenie ostateczne wynikać będzie z rzeczywistej ilości sprawowanych nadzorów.

6. Faktury za sprawowanie nadzoru wystawiane będą w okresach miesięcznych, na koniec każdego miesiąca .

7. Podstawę do wystawienia faktur przez Projektanta stanowić będzie pisemne ze-stawienie nadzorów podpisane przez Projektanta i nadzór inwestorski wraz z oświadczeniem stron stwierdzającym, że wykonywane czynności nadzoru autorskiego wykonane zostały sumienni i z należytą starannością .

Zamawiający nie zapłaci za nadzory, z których nie sporządzono protokołu lub notatki i za nadzory z których sprawowania nie otrzymał stosownego protokołu lub notatki potwierdzającej ich sprawowanie i dokonane ustalenia.

8. Faktury za dokonane czynności nadzoru płatne będą przelewem, z konta Zamawiającego na konto Projektanta …………………………………………………… w ciągu 30 dni od daty złożenia faktury wraz z zestawieniem i oświadczeniem o którym mowa w punkcie 6. Jako termin zapłaty wynagrodzenia uważany będzie dzień obciążenia rachunku Zamawiającego.

§ 4

1. Projektant zobowiązany jest do zapłacenia kar umownych z tytułu :

a) opóźnienia w zapewnieniu sprawowania nadzoru autorskiego w stosunku do terminu określonego zawiadomieniem o którym mowa w § 2 pkt 3 w wysokości 2 % wynagrodzenia jednostkowego za nadzór brutto za każdy dzień kalendarzowy opóźnienia,

b) niedotrzymanie terminu uzgodnienia rozwiązań zamiennych oraz wydania opinii i uzgodnień w stosunku do terminów ustalonych z nadzorem Inwestorskim podczas nadzoru w wysokości 2% wynagrodzenia jednostkowego za nadzór brutto za każdy dzień opóźnienia.

2. W przypadku gdy kary umowne nie pokryją strat, Zamawiający może żądać od-szkodowania uzupełniającego na zasadach ogólnych.

3. W razie zaistnienia istotnej zmiany okoliczności powodującej, że wykonanie umowy nie leży w interesie publicznym, czego nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy, Zamawiający może odstąpić od umowy w terminie 30 dni od powzięcia wiadomości o tych okolicznościach. W takim przypadku Projektant może żądać jedynie wynagrodzenia należnego z tytułu wykonania części umowy.

§ 5

1. Koordynatorem ze strony Projektanta będzie ………………………………..

tel ……………………….; faks …………………..; e-mail …………………………

2. Ze strony Zamawiającego przedstawicielem będzie …………….……………… tel …………………………faks…………………….. e-mail ……………………….

§ 6

1. Wszelkie zmiany Umowy wymagają formy pisemnej pod rygorem nieważności i mogą być dokonane w granicach określonych zapisem art.144 ustawy Prawo zamówień publicznych.

2. Sprawy sporne mogące wyniknąć na tle realizacji mniejszej Umowy rozstrzygane będą przez sąd właściwy dla siedziby Zamawiającego.

3. W sprawach nieuregulowanych niniejsza Umową zastosowanie mają :

- przepisy ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku z późniejszymi zmianami.- Prawo zamówień publicznych

- przepisy ustawy z dnia 7 lipca 1994 roku z późniejszymi zmianami - Prawo budowlane,

- przepisy wykonawcze do obu ustaw,

- ustawa z dnia 4 lutego 1994 roku z późniejszymi zmianami – Ustawa o prawie autorskim i prawach pokrewnych,

- ustawa z dnia 23 kwietnia 1964 roku z późniejszymi zmianami – Kodeks cywilny.

§ 7

1. Integralną część Umowy stanowi, jako załącznik nr 1 - Wykaz osób sprawujących nadzór autorski.

2. Umowę sporządzono w 2 jednobrzmiących egzemplarzach, po jednej dla każdej ze stron.

ZAMAWIAJĄCY PROJEKTANT

…………………………….. …………………………………

……………………………….. ………………………………..

**Wykaz materiałów w wersji elektronicznej udostępnionych na stronie internetowej Zamawiającego (**[**www.gig.eu**](http://www.gig.eu)**)**

## Załącznik nr 9 do SIWZ Postanowienie Śląskiego komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach.

## Załącznik nr 10 do SIWZ „Ekspertyza Techniczna dotyczącą możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie 1 Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach przy Alei Korfantego 79.”

## Załącznik nr 11 do SIWZ „Koncepcja ochrony przed zadymieniem dróg ewakuacyjnych w Pawilonie 1 Głównego Instytutu Górnictwa Katowice, aleja Korfantego 79”( pdf).